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Protokół Nr XVI/2016 

 

z sesji Rady Gminy Klembów 

odbytej 25 lutego 2016 roku w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Klembowie 

 

Obrady rozpoczęto o godz.16
12

, a zakończono o godz. 20
15

. 

W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93,33 % obecności radnych.  

W obradach nie uczestniczył radny pan Adam Ćwiliński. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XVI zwyczajnej sesji Rady Gminy, 

2. Przedstawienie porządku obrad XVI zwyczajnej sesji Rady Gminy, 

3. Przyjęcie protokołu z XV zwyczajnej sesji Rady Gminy, 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz podejmowane działania 

zmierzające do zmniejszenia przestępczości na terenie Gminy Klembów, 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Klembów na 2016 

rok, 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2016-2023, 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na 

terenie Gminy Klembów, których właścicielem lub zarządcą jest Gmina Klembów oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłaty za wprowadzenie nieczystości 

ciekłych do stacji zlewnej na oczyszczalni ścieków komunalnych Zakładu Gospodarki 

Komunalnej  w Klembowie dostarczanych pojazdami asenizacyjnymi, 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej  

w miejscowości Pasek, gmina Klembów, 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

stanowiącej działkę o numerze ewid. 221/105, 221/106 i 221/107 z obrębu 0016, położonej 

w miejscowości Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi komunikacji- 

garaże w trybie bezprzetargowym, 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę o nr 

ewid. 221/25, obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi 

komunikacji- garaże, 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę o nr 

ewid. 221/81, obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi 

komunikacji- garaże, 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę o nr 

ewid. 221/90, obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi 

komunikacji- garaże, 
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14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę o nr 

ewid. 221/91, obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi 

komunikacji- garaże, 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę o nr 

ewid. 221/96, obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi 

komunikacji- garaże, 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę o nr 

ewid. 221/98, obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi 

komunikacji- garaże, 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę o nr 

ewid. 221/101, obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi 

komunikacji- garaże, 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę o nr 

ewid. 221/104, obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi 

komunikacji- garaże, 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XIV/82/07 Rady Gminy 

Klembów z dnia 13 listopada 2007 r. w sprawie powołania: Zespołu Ekonomiczno-

Administracyjnego Szkół i Placówek Oświatowych w Klembowie.  

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok, 

21. Ustosunkowanie się Rady Gminy do informacji z dnia 3 lutego 2016 r. przekazanej przy 

Zarządzeniu o przekazaniu informacji od Rzecznika dyscypliny finansów publicznych  

z dnia 9 lutego 2016 r., 

22. Przedłożenie Radzie Gminy planów pracy komisji stałych na 2016 rok, 

23. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Klembów za okres między sesjami,  

24. Interpelacje radnych i odpowiedzi na interpelacje, 

25. Sprawy różne i wolne wnioski, 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Klembów, 

27. Zamknięcie obrad XVI zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

                                                                                                                                                                                                                               

Ad. 1.  

 

Otwarcia XVI zwyczajnej sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Gminy pan 

Tadeusz Wojda. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda powitał wszystkich zebranych na sesji, 

w tym Komendanta Komisariatu Policji w Tłuszczu podkomisarza Janusza Ołdaka oraz 

Dzielnicowego Gminy Klembów aspiranta Dawida Nierodę. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że na sesji obecnych jest 14 

radnych, jest quorum a zatem podejmowane uchwały będą miały moc wiążącą. 
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Ad. 2.  

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda przedstawił porządek obrad XVI 

zwyczajnej sesji. 

Wójt pan Rafał Mathiak wniósł o zmianę porządku obrad polegającą na zdjęciu z porządku 

obrad punktu 11: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 

działkę o nr ewid. 221/25, obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi 

komunikacji-garaże, wprowadzieniu do porządku obrad po punkcie 10 punktu 11: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

stanowiącej działkę o numerze ewid. 221/25 z obrębu 0016, położonej w miejscowości Wola 

Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi komunikacji - garaże, wprowadzienie do 

porządku obrad po punkcie 11 punktu 12: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej działkę o numerze ewid. 221/26  

z obrębu 0016, położonej w miejscowości Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny 

obsługi komunikacji - garaże, wprowadzienie do porządku obrad po punkcie 12 punktu 13: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu 

nieruchomości działki o nr ewid. 666/4 z obrębu 0008, Lipka położonej w miejscowości 

Ostrówek z przeznaczeniem pod drogę gminną. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poddał pod głosowanie wniosek 

o zmianę porządku obrad. 

 

Wniosek I (zgłoszony przez Wójta Gminy Klembów) o wprowadzenie do porządku obrad 

punktu 11: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 

działkę o nr ewid. 221/25, obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny 

obsługi komunikacji-garaże 

 

Za    -   13 

Przeciw    -   0 

Wstrzymało się   -  0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania zmiana porządku obrad została przyjęta. Jedna 

osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poddał pod głosowanie wniosek 

o zmianę porządku obrad. 

 

Wniosek II (zgłoszony przez Wójta Gminy Klembów) o wprowadzenie do porządku obrad 

punktu 12: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości stanowiącej działkę o numerze ewid. 221/26 z obrębu 0016, położonej  

w miejscowości Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi komunikacji – garaże 
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Za    -   13 

Przeciw    -   0 

Wstrzymało się   -  0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania zmiana porządku obrad została przyjęta. Jedna 

osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poddał pod głosowanie wniosek 

o zmianę porządku obrad. 

 

Wniosek III (zgłoszony przez Wójta Gminy Klembów) o wprowadzenie do porządku obrad 

punktu 13: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do 

gminnego zasobu nieruchomości działki o nr ewid. 666/4 z obrębu 0008, Lipka położonej  

w miejscowości Ostrówek z przeznaczeniem pod drogę gminną 

 

Za    -   13 

Przeciw    -   0 

Wstrzymało się   -  0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania zmiana porządku obrad została przyjęta. Jedna 

osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poddał pod głosowanie wniosek 

o zmianę porządku obrad. 

 

Wniosek IV (zgłoszony przez Wójta Gminy Klembów) o zdjęcie z porządku obrad punktu 

11: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę o nr 

ewid. 221/25, obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi 

komunikacji-garaże 

 

Za    -   13 

Przeciw    -   0 

Wstrzymało się   -  0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania zmiana porządku obrad została przyjęta. Jedna 

osoba nie brała udziału w głosowaniu.  

 

Ad. 3. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: przyjęcie protokołu z XV zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zapytał czy radni mają uwagi bądź 

propozycje do protokołu. 

Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu protokołu z XV zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
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Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przystąpienie do głosowania nad przyjęciem 

protokołu z XV zwyczajnej sesji Rady Gminy 

 

Za    -   11 

Przeciw    -   0 

Wstrzymało się   -  2 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół z XV zwyczajnej sesji został przyjęty. 

Jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu.  

 

Ad. 4.  

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz 

podejmowane działania zmierzające do zmniejszenia przestępczości na terenie Gminy 

Klembów. 

Komendant Komisariatu Policji w Tłuszczu podkom. Janusz Ołdak: „Na wstępie 

chciałbym bardzo podziękować Państwu za pieniądze, jakie otrzymaliśmy w 2015 r. na zakup 

radiowozu. Tym radiowozem przyjechaliśmy teraz. W znaczny sposób przyczynił się do 

zwiększenia bezpieczeństwa na terenie naszej gminy. Wykrywalność całego komisariatu  

w Tłuszczu wynosi 63,27 %, wykrywalność przestępstw kryminalnych 54,73 %, uszczerbek 

na zdrowiu mamy 75 %, bójka, pobicie 100 %, rozboje 75 %, kradzieże 21,7 %, kradzieże  

z włamaniem mamy 15 %. Tutaj mieliśmy w zeszłym roku dużą sprawę gdzie uzyskaliśmy 

informację odnośnie danych sprawcy i pojazdu, jakim się poruszał, na terenie naszej gminy  

i gminy Tłuszcz dokonywał tych przestępstw. Tą informację przekazaliśmy do Wydziału 

Kryminalnego w Wołominie, tamci policjanci dokonali realizacji działań. I z całego Powiatu 

wyszło, że ten człowiek przyznał się do 37 włamań, także nasze 14 poszło na powiat.  

I dlatego ta wykrywalność jest taka mała. Uszkodzenie rzeczy 30 %, narkotykowe 

przestępstwa wykrywalność 100 %, przy czym w zeszłym roku mieliśmy 15 % przestępstw 

narkotykowych na terenie Gminy Tłuszcza i Gminy Klembowa. A w Klembowie były 2 

sprawy: jedna sprawa zabezpieczona amfetamina 2,75 g i w Kraszewie 31,5 marihuany. 

Generalnie w zeszłym roku na terenie Gminy Klembów było 5 wypadków w tym, niestety,  

3 śmiertelne. Rowerzysta był w Woli Rasztowskiej i 2 osoby piesze na Pasku i w Woli 

Rasztowskiej. Oprócz tego było 50 kolizji, wśród tych wypadków były 4 osoby ranne. 

Kradzieże samochodów z naszego terenu z Gminy Klembowa mieliśmy w zeszłym roku 9, 

także nie daliśmy rady wykryć sprawcy. Mamy jeszcze 304 wykroczenia, były postępowania 

o wykroczenia w tym tych wykroczeń z terenu Gminy Klembów było 76. Było  

13 nietrzeźwych rowerzystów, 2 nietrzeźwych kierowców, 18 kradzieży. Te kradzieże to  

w szczególności dotyczyły tablic rejestracyjnych. Ale żeby temu zapobiec pan Wójt nam 

sprezentuje kamerę fotopułapkę i dzięki temu będziemy mogli wykorzystać ją przy łapaniu 

tych sprawców. Korzystając, jeszcze mamy 6 radiowozów, jednego już nie będziemy mieli, 

bo ma już 300 tys. Kilometrów, już teraz nie wróci. Chciałbym prosić o wspomożenie 

pieniężne na ten rok na zakup radiowozu. 20 000,00 zł już otrzymaliśmy od Gminy Tłuszcz 

mamy zadeklarowane i od Państwa bym prosił 12 500,00 zł to jest na ten rok. Ja stosowne 
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pismo wysłałem już do Państwa, do pana Wójta, do pana Przewodniczącego i myślę, że nie 

usłyszę odmownie.” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Pytanie mam do pana w zakresie może też  

i wykrywalności, i w zakresie monitoringu, i też dbałości o bezpieczeństwo mieszkańców. 

Akurat w tej chwili mam na myśli Wolę Rasztowską. Tam zapewne wpływają do pana 

zgłoszenia albo o próbach włamania, albo już o włamaniach. Mam pytanie właśnie jak 

wygląda sytuacja włamania na ul. Warszawskiej. Czy jest wyjaśniona ta sprawa, czy ta 

sprawa już była tutaj ujęta ? I kolejne to są właśnie te włamania ostatnie na ul. Pokoje tam 

odnoga od tej ulicy oczywiście. I powiem szczerze mieszkańcy są zaniepokojeni. Pan mówi 

dobrze, że mamy samochód, my chcemy policję tam częściej widzieć, bo wygląda mi  

z informacji, które otrzymuję, że być może, bo to też nie wiemy na pewno ci sprawcy 

poruszają się białym busem takim typu jak na budowę wozi jakieś tam materiały. Ale tego nie 

jesteśmy pewni, z tym, że taki zaobserwowali mieszkańcy. Wiem, że część też zgłoszeń 

dostawali panowie bezpośrednio, bo takie zgłoszenia wpływały od mieszkańców. Nie udało 

się niestety złapać, bo niepotrzebnie mieszkańcy się zaangażowali i spłoszyli. I chciałabym 

żeby pan tu wyjaśnił, jaki ten nadzór jest, że tak duża miejscowość w zasadzie nie czuje się 

bezpieczna.” 

Komendant Komisariatu Policji w Tłuszczu podkom. Janusz Ołdak: „W terenie działania 

Komisariatu Policji mamy bardzo dużo gmin i nie zawsze uda się. Prawda jest taka, że 

zatrzymanie sprawcy to jest też kwestia szczęścia. Nie oszukujmy się, jak mamy 2 radiowozy 

i mamy rozległą Gminę Klembów i Tłuszcz nie zawsze ten, ci policjanci najadą. Ale tą 

informację odnośnie białego busa my o tym nie wiedzieliśmy. Teraz panią zapewniam, że 

policjanci będą zadaniowo podchodzili do kontrolowania takich pojazdów. Taką informację 

przekażę do Naczelnika Ruchu Drogowego do Wołomina żeby on zadaniowo swoich 

policjantów, którzy pełnią tu na tym terenie służbę. My nie wiemy wszystkich informacji 

dziękuję za to, że pani to powiedziała to jest dla nas bardzo cenna informacja.” 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Ta informacja do mnie też spłynęła, bo ja też nie mam 

pewności. Tylko też mieszkańcy mi tak zgłaszają, żeby mieć na uwadze ewentualnie białego 

busa. Być może jest to taka przykrywka tych mężczyzn, którzy się poruszają, że niby prace 

budowlane gdzieś ktoś na to nie zwraca uwagi. A to są właśnie ci, którzy szukają możliwości 

włamania.” 

Komendant Komisariatu Policji w Tłuszczu podkom. Janusz Ołdak: „Ja dziękuję jeszcze 

raz za tą informację. Ja jeszcze chciałem państwa jeszcze uspokoić, że teraz wchodzi taki 

program gdzie będą prowadzone konsultacje społeczne. To będą minimum 2 konsultacje 

społeczne na jedną gminę i podejrzewam, że te konsultacje przyczynią się do tego, że my od 

państwa uzyskamy więcej informacji a te informacje na pewno nam się przydadzą do 

zatrzymania sprawcy.” 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „A co z tą Warszawską nie odpowiedział pan na pytanie. 

Przepraszam, że sama sobie głosu udzielam.” 

Komendant Komisariatu Policji w Tłuszczu podkom. Janusz Ołdak: „Niestety, nie udało 

nam się sprawcy zatrzymać.” 

Radna pani Katarzyna Wnuk: „Ja tak przy okazji chciałam z taką prośbą, to jest taka 

gorąca sprawa. Firma ciężarówek bodajże teraz jest zakaz przy szkole w stronę Tułu przez las 
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jeździ trzeci dzień z kolei. Taka sprawa nie wiem to jest zakaz, powinny jechać do 

cmentarza.” 

Komendant Komisariatu Policji w Tłuszczu podkom. Janusz Ołdak zapytał, w jakich 

godzinach.  

Radna pani Katarzyna Wnuk: „W dziennych. Ogólnie cały dzień, bo to jest tak, że lecą 3-6 

i w stronę Tłuszcza bodajże się udają. Skracają sobie drogę, ale niszczą za to nam drogę.” 

Komendant Komisariatu Policji w Tłuszczu podkom. Janusz Ołdak: „Tutaj z Ostrówka  

w stronę Tułu ?” 

Radna pani Katarzyna Wnuk: „Tak, przy przedszkolu w stronę Tułu. (...) Ja dzisiaj 

patrzyłam, że stoi zakaz, bo myślałam, że akurat jest ściągnięty, bo tak też wcześniej się 

zdarzyło. Ale stoi zakaz i dlatego tak mówię, bo niebezpiecznie, jest niebezpiecznie raz dla 

dzieci, bo jedzie 6 ciężarówek jedna za drugą a dwa, że niszczy nam nawierzchnię, która nie 

jest przystosowana do takich ciężarów.” 

Radny pan Stanisław Jachacy powiedział, że chciał zwrócić uwagę, że ubiegły rok był 

suchy i pożary lasów, które występowały nie były samozapalenia, to była celowa robota. „To 

nie chodzi tylko o miejscowość Krusze, ale na obszarze całej gminy. To nie są pożary 

przypadkowe. Chciałem jeszcze podziękować za pomoc dotyczącą mojej osoby, dziękuję 

bardzo.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Chciałem zapytać o ile zapisałem sobie dobrze 5 wypadków 

drogowych w zeszłym roku tak, na terenie Gminy Klembów.” 

Komendant Komisariatu Policji w Tłuszczu podkom. Janusz Ołdak: „Tak 5 wypadków.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „I 3 osoby ofiary śmiertelne ?” 

Komendant Komisariatu Policji w Tłuszczu podkom. Janusz Ołdak: „Tak.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Panie Komendancie, czy pan ma taką wiedzę, czy te ofiary to 

była przyczyna nie wiem np. niewłaściwego oznakowania pionowego czy poziomego. Czy 

tylko nieostrożności ofiar, czy sprawcy nie zachowali bezpieczeństwa w ruchu drogowym ?” 

Komendant Komisariatu Policji w Tłuszczu podkom. Janusz Ołdak: „W tym wypadku, to 

były osoby tak jak już powiedziałem jeden był rowerzysta nie był właściwie oznakowany, nie 

posiadał kamizelki. A jak było w przypadku pieszych ofiar to nie znam, nie wiem. Te 

postępowania prowadzi Komenda Powiatowa w Wołominie, ja nie posiadam takiej wiedzy.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Jedno zdarzenie było w Pasku pan wspominał, na Pasku.  

Tak ?” 

Komendant Komisariatu Policji w Tłuszczu podkom. Janusz Ołdak: „Na Pasku na ul. 

Wiśniowej, pieszy i pieszy był na ul. Kościelnej w Woli Rasztowskiej oraz rowerzysta na ul. 

Warszawskiej też w Woli Rasztowskiej. Tak dwa w Woli Rasztowskiej, jeden na Pasku.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Ja bym miał taką do pana Komendanta ewentualnie prośbę 

czy sugestię, żeby może zlecić Policji Drogowej z Komendy Powiatowej Policji  

w Wołominie, aby dokonali takiego przeglądu dróg publicznych w naszej gminie wszystkich 

dróg publicznych, czyli każdej kategorii. I ewentualnie czy by skorygować tych dróg 

stosowne oznakowania, zabezpieczenia pod kątem zdarzeń drogowych właśnie wypadków  

w okolicach skrzyżowań niektórych, bo być może te zdarzenia niektóre były spowodowane 

właśnie niewłaściwym nawet i stanem dróg, może nawet nawierzchni w niektórych 

miejscach, bo to jest naprawione, ale nie na bieżąco w miarę. To jest jedna sprawa.  
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A chciałem jeszcze zapytać te zdarzenia, o których pan wspomniał. Tam pan wspomniał  

o narkotykach w Kraszewie. W którym Kraszewie ?” 

Komendant Komisariatu Policji w Tłuszczu podkom. Janusz Ołdak: „Nowym.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Na Nowym. Tak ? To było w zeszłym roku ?” 

Komendant Komisariatu Policji w Tłuszczu podkom. Janusz Ołdak: „To było w zeszłym 

roku, tam było zatrzymanych tak jak powiedziałem 31,5 g marihuany. To były przygotowane 

do sprzedaży posegregowane w torebki, wagi 3 były zabezpieczone, na której były ważone 

te.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Czyli to było miejsce dystrybucji tych środków 

odurzających.” 

Komendant Komisariatu Policji w Tłuszczu podkom. Janusz Ołdak: „Dokładnie. Ogólnie 

w zeszłym roku zabezpieczyliśmy ponad 2 kg, jako komisariat narkotyków, marihuany.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Nie wspomniał pan o tzw. dopalaczach. Rozumiem, że takie 

zjawisko u nas nie zostało tzn. w naszej gminie nie zostało jeszcze ujawnione, czy.” 

Komendant Komisariatu Policji w Tłuszczu podkom. Janusz Ołdak: „Na razie jeszcze 

takich sygnałów nie mieliśmy. Ale tutaj został taki punkt naprzeciwko szkoły zamknięty 

skutecznie przy udziale dzielnicowego i wydziału PG z Wołomina. Na razie jest sprawa  

w toku, postępowanie jest w toku.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „I już ostatnia sprawa. Panie Komendancie, w związku z tymi 

zdarzeniami kryminalnymi, które wspomniała też radna Szewczyk i też słyszało się od innych 

osób. Kradzieże z włamaniem rozumiem to są te ostatnie tak jakby nie wiem nazwać 

wysypem. Czy jakąś większą ilością tych zdarzeń w ostatnich tygodniach czy miesiącach ?” 

Komendant Komisariatu Policji w Tłuszczu podkom. Janusz Ołdak: „Jeszcze raz ?” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Czy tych zdarzeń takiej kategorii, czyli kradzież  

z włamaniem w ostatnich tygodniach czy miesiącach. Jest ich więcej rozumiem, tak 

ujawnionych przypadków.” 

Komendant Komisariatu Policji w Tłuszczu podkom. Janusz Ołdak: „To był początek 

lutego przez pierwsze dwa tygodnie był taki właśnie wysyp a teraz jest spokój.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Rozumiem, że czynności są prowadzone nie tylko przez (...) 

Panie Komendancie czy czynności są prowadzone tylko przez Komisariat Policji w Tłuszczu 

czy też przez ...” 

Komendant Komisariatu Policji w Tłuszczu podkom. Janusz Ołdak: „Nie jest, są 

prowadzone czynności przez Policjantów Kryminalnych z Wołomina. Jest tam specjalna 

komórka, która się tym zajmuje. Ja nie mogę nic więcej powiedzieć.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Czyli nie został pan ze sprawami sam tylko ma pan  

wsparcie ?” 

Komendant Komisariatu Policji w Tłuszczu podkom. Janusz Ołdak: „Nie, są policjanci, 

którzy nad tym pracują. Ja nie mogę o wszystkim mówić.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Oczywiście, ja nie wymagam. Dziękuję.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, iż chciał podziękować za dobrą dotychczasową 

współpracę w kontaktach codziennych. Podziękował za wsparcie w organizacji dożynek  

w zeszłym roku, było to bardzo duże przedsięwzięcie organizacyjne dla gminy oraz za 

skuteczną likwidację punktu hazardu czy dopalaczy w Klembowie, został on skutecznie 

zlikwidowany. „Na bazie tych dobrych relacji po rozmowach z Dzielnicowym postanowiłem 
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przekazać w użytkowanie Komisariatowi Policji w Tłuszczu tzw. fotopułapkę. Jest to kamera 

leśna wykrywająca ruchy, robiąca zdjęcie i wysyłająca te zdjęcie do Komisariatu czy też do 

Dzielnicowego. Ta fotopułapka ma pomóc nam, gminie w walce ze śmieciarzami w lasach. 

Są miejsca gdzie systematycznie ktoś wyrzuca śmieci i dzięki tej fotopułapce oraz współpracy 

z policją złapać takiego śmieciarza.”  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zamknął dyskusję. 

 

Ad. 5. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Klembów na 2016 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 

Radny pan Piotr Zakrzewski powiedział, że radni wiedzą jak są finansowane wszystkie 

gminy na terenie całego kraju. Są to podatki, które wpłynęły w roku 2015 i jaki jest plan na 

2016 r. Dochody od osób prawnych, fizycznych i innych jednostek niepodlegających 

osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem było 11 593 000,00 zł, z podatku 

rolnego, leśnego, podatku od czynności cywilno-prawnych, podatku od osób prawnych  

i innych jednostek organizacyjnych było 4 087 000,00 zł, wpływy z podatku od 

nieruchomości 4 073 000,00 zł, z podatku rolnego 1 628,00 zł, leśnego 12 800,00 zł, wpływy 

z podatku rolnego, leśnego podatku od spadków i darowizn, podatku od czynności cywilno-

prawnych oraz podatku od opłat lokalnych oraz osób fizycznych 1 368 000,00 zł, wpływy  

z podatku od nieruchomości 1 225 000,00 zł, wpływy z podatku rolnego 101 000,00 zł, 

leśnego 41 000,00 zł, podatek PIT i CIT 600 000,00 zł. Razem wpływ za 2015 rok 

11 593 695,32 zł, a na 2016 rok 11 952 937,00 zł. Różnica wpływu podatku między tymi 

latami to 333 542,32 zł. Radny zapytał panią Skarbnik o zadłużenie gminy na koniec 2014 

roku i zadłużenie na 2016 rok. Ile spłaciliśmy i jakie to były środki, które przeznaczyliśmy na 

spłatę długu. (...) 

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Ja mam prośbę do pana radnego żeby wskazał mi,  

w którym punkcie, w którym miejscu uchwały, uzasadnienia i załączników mam znaleźć te 

dane, które przed chwilą podał, bo chciałabym je uzyskać.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski powiedział, że dane są w sprawozdaniu z wykonania budżetu 

za 2015 rok oraz planu na 2016.  

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Wydaje mi się, że mamy w tej chwili zmiany  

w budżecie. (...) Proszę sobie wrócić do tego w interpelacjach. Natomiast zadłużenie jak 

domniemywam mogłoby być w Wieloletniej Prognozie. Nieprawdaż pani Skarbnik ?” 

Radny pan Piotr Zakrzewski powiedział, że powiedział uzasadnienie do budżetu i jeszcze 

nie zadał pytania.  

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że prognoza zadłużenia gminy jest 

przedstawiona w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Zadłużenie gminy na koniec 2014 roku 

wynosiło 15 606 336,17 zł, na koniec 2015 wynosi 12 419 032,38 zł. Gmina w 2015 roku 

dokonała spłaty w kwocie 3 187 023,79 zł, w tym kwota 2 230 419,00 zł była spłatą pożyczki 
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w WFOŚiGW z refundacji, którą otrzymaliśmy za budowę wodociągu w miejscowościach 

Ostrówek, Lipka, Michałów, Pieńki, Sitki, Nowy Kraszew było to 75 % kosztów 

kwalifikowanych tej inwestycji. Pozostałe koszty spłaty pożyczek pochodziły z dochodów 

własnych gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zapytał pana radnego Piotra 

Zakrzewskiego, dlaczego nie zadał tych pytań pani Skarbnik na komisjach.  

Radny pan Piotr Zakrzewski powiedział, że nie zadawał tych pytań na komisjach i kamera 

również może być wyłączana przy jego wypowiedziach.  

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Panie Przewodniczący, ja mam prośbę tylko o jedno, 

żebyśmy trzymali się porządku. Pan był uprzejmy ten porządek przeczytać, nikt nie zgłaszał 

wniosku do zmiany porządku. Trzymajmy się tego porządku. Nie neguję, proszę zadawać 

pytania, ale to też, jeżeli kwota długu, to dotyczyło to Wieloletniej Prognozy. Natomiast póki, 

co jest to już kilka minut i w dodatku w dalszym ciągu nie usłyszeliśmy pytań. (...)” 

Radny pan Piotr Zakrzewski powiedział, że jest tu źle traktowany przez pana 

Przewodniczącego i odechciało mu się zadawać pytania. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Klembów na 2016 rok 

 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVI.163.2016 została podjęta.  

 

Ad. 6.  

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2016-2023. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że nie na wszystkich komisjach miała 

możliwość poinformowania, że została wniesiona autopoprawka. „Pierwsza wersja projektu 

budżetu zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej nie dotyczyła zmiany przedsięwzięć. 

Natomiast tu nastąpiła zmiana i chcieliśmy wprowadzić ten załącznik dotyczący 

przedsięwzięć Wieloletniej Prognozy Finansowej i w załączniku tym dodaliśmy nowe 

przedsięwzięcie „Zakup dostawy gazu”. Zwiększono łączne nakłady finansowe i limit 

zobowiązań w ogólnej kwocie 508 000,00 zł oraz limit wydatków w podziale na lata 2016 

roku 254 000,00 zł, i 2017 roku 254 000,00 zł. Chcemy przystąpić do procedury przetargowej 

i w ramach tej procedury wyłonić nowego zbiorowego dostawcę gazu tak jak mamy przy 

dostawcy energii. Gmina ma ogromne oszczędności z tego tytułu i w związku z tym taką 

samą procedurę chcemy sporządzić dotyczącą dostawcy gazu do wszystkich obiektów 

użyteczności publicznych na terenie gminy. Pozostałe zmiany były omawiane na 

posiedzeniach komisji.” 
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Radny pan Piotr Zakrzewski zapytał panią Skarbnik czy nadwyżka budżetowa, która 

powstanie ona się dopiero pojawi. 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska powiedziała, że ona się pojawi, kiedy zostanie 

przedłożona Radzie wysokość tych wolnych środków do rozdysponowania i wtedy będą 

wprowadzone do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Być może będzie to sesja marcowa.  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Chciałem zapytać panią Skarbnik ta kwota 254 800,00 zł to 

jest taka średnia kwota roczna do tej pory wydatków ustalonych na gaz w gminie ?” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „W tej chwili na ogrzewanie gazowe w ciągu roku wydajemy 

blisko 400 000,00 zł tam 390 000,00zł na wszystkie obiekty. Natomiast pierwsze analizy, 

które zrobiliśmy na podstawie ofert cenowych, które otrzymaliśmy wychodzi na to, że 

będziemy płacić 250 000,00 zł rocznie. Więc oszczędność ogromna. Przetarg jest 

przygotowywany, w najbliższych tygodniach taki przetarg ogłosimy. I wówczas będziemy 

mogli zweryfikować otrzymane ceny. Natomiast wszystko na to wskazuje, że różnica jest 

ogromna. (...)” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2023 

 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVI.164.2016 została podjęta. 

 

Ad. 7.  

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Klembów, których właścicielem lub zarządcą jest Gmina 

Klembów oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, iż w zaktualizowanym załączniku odnośnie 

przystanków komunikacyjnych konsultując się z panią mecenas w uchwale powinny 

znajdować się tylko te przystanki których twórcą jest gmina. Te, które już istnieją  

w uchwałach Rady Powiatu czy też Zarządu Województwa nie powinny się znaleźć w naszej 

uchwale. Potwierdził również tą informację w PKS, która również jest zainteresowana 

otwarciem linii na naszym terenie. „Odpowiadając również na pytanie które pojawiło się na 

komisjach to są te przystanki które w tej chwili służą do przewozu dzieci do szkół na które są 

zrobione uzgodnienia i jeżeli się w trakcie okaże potrzeba stworzenia nowego przystanku o ile 

pozwolą na to warunki techniczne możemy w każdej chwili wprowadzić do uchwały. Linia 

ma ruszyć od 1 kwietnia dlatego nie chciałby teraz wprowadzać skrzyżowania ul. Słoneczna- 

Wyszkowska w Woli Rasztowskiej, ponieważ musimy przygotować projekt organizacji 

ruchu. Więc jak ruszy linia autobusowa będą konkretne potrzeby, sugestie to nie będzie 

problemu żeby taki przystanek zaprojektować i wprowadzić go do uchwały.”  
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Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Moje pytanie, to właśnie miał pan zadać chyba panu 

Mariuszowi Korycińskiemu. Czy rzeczywiście na stronie Województwa nie ma żadnego 

przystanku w miejscowości Roszczep przy tej drodze Wojewódzkiej ? I nie wiem czy to 

sprawdził czy też nie. I dlatego musiały znaleźć się tutaj w tej uchwale, bo nie było ich tam 

oficjalnie  na stronie Województwa. Ale zaraz, to były na stronie Województwa czy nie  

były ? Bo moje pytanie takie jest.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że te które są w tej uchwale nie występują w innych 

uchwałach, czyli są to nowo powstałe przystanki. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Rozumiem, że wynika z tego, że np. w miejscowości 

Roszczep pan zorganizował i nie mam nic przeciwko temu dla mnie może być tam i 15 

dodatkowych przystanków. Zorganizował pan tych przystanków dodatkowych 7 i to co jest na 

stronie Województwa dodatkowo jeszcze. Tak ? Bo pan mówi nam w dniu dzisiejszym, że na 

chwilę obecną nie jest możliwe przyjęcie naszego zgłoszenia z dnia posiedzenia komisji  

z tego względu że trzeba tam jeszcze stworzyć te możliwości. Czy te wszystkie tutaj 

przystanki które już mamy wymienione w tym wykazie już posiadają rozumiem takie nie 

wiem czy tam możliwości, czy warunki jak to pan sobie ujmował. To co panie Wójcie, pan 

nie pracował wcale nad Wolą Rasztowską. Bo to jest miejscowość która liczy ponad 1 tys. 

mieszkańców, długości ma ponad 3 km. A ja panu powiem tylko jedno od jednego przystanku 

do drugiego jest ponad 1,5 km i to te dzieci, bo mówimy tutaj o dzieciach, zostawił pan bez 

pomocy. Ruszy program od 1 kwietnia, owszem, zajął się pan dziećmi z wszystkich innych 

miejscowości. Ta miejscowość, która jest bardzo duża powiedziałabym druga, trzecia pod 

względem wielkości pana wcale nie interesowała ani dzieci w tej miejscowości. No jak to 

wygląda ? Zgłosiliśmy panu jako radni, nie zdążył pan, ja to mogę zrozumieć, ale pan miał 

czas pracować nad tą miejscowością tak samo jak nad 17 innymi, bo jak to będzie teraz 

wyglądało, co my mamy powiedzieć, że te dzieci mogą sobie chodzić 1,5 km, a niech pan się 

przyjrzy na mniejsze miejscowości, porobił pan po 7-8 przystanków. To co, co 300 m będą te 

przystanki i te dzieci będą zbierać. Bo nikt nie ma pretensji do tego, że chce pan dbać  

o mieszkańców,tylko proszę zrobić to w taki sposób żeby inni mieszkańcy nie odczuwali, że  

o nich nikt nie dba, bo tutaj pan dzieci zostawił na pastwę losu.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że nie tworzymy żadnych dodatkowych przystanków 

oprócz tych gdzie w tej chwili zatrzymuje się autobus. „Problemem jest, tak jak wspomniałem 

na komisji, zatrzymywanie się przy rondzie w Woli Rasztowskiej. Nie powinien tam się 

zatrzymywać autobus, nie ma też warunków technicznych żeby tam stworzyć przystanek. 

Natomiast te przystanki były konsultowane wielokrotnie z kierowcami autobusu, którzy 

jeżdżą w tej chwili i wyrazili aprobatę do tej lokalizacji tych przystanków. Być może to tak 

wygląda, ponieważ w Roszczepie powstało tyle tych przystanków, bo jeżdżą tam 2 autobusy. 

Jeżdżą tam dzieci do podstawówki i do gimnazjum, jeden jedzie w stronę Woli Rasztowskiej, 

drugi w stronę Kosobud. Tak jak powiedziałem przyjżę się możliwości postawienia 

przystanku przy ul. Wyszkowskiej - Słonecznej.”  

Radna pani Halina Adamska powiedziała, że nie powstał żaden nowy przystanek, tylko 

przy drodze Wojewódzkiej był przystanek, tylko został on przeniesiony, ponieważ 

prawdopodobnie on był nielegalnie.  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Może ja tylko odpowiem, że strona Mazowieckiego 

Zarządu Dróg Wojewódzkich  zawiera przystanek w Roszczepie i nie mówię tego bez kozery. 
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I jak mówię dalej, ja nie mam pretensji o przystanki, które pan Wójt tu umieścił. Ja jestem 

nawet za tym żeby do Roszczepu 6 następnych zrobić i nie mam o to pretensji. Ja tylko chcę 

żeby dzieci z mojej miejscowości miały podobne warunki nie mówię o identycznych nawet.”  

Radna pani Emilia Kamińska zapytała, że w tym wykazie również nie znalazły się takie 

miejscowości jak np. Dobczyn, jest to przystanek przy szkole, Nowy Kraszew, Stary 

Kraszew. „Chciałabym tylko potwierdzić, że te przystanki już się tam znajdują w tych 

miejscowościach i tam autobus zabiera dzieci. I w dalszym ciągu ten autobus będzie się 

zatrzymywał i zabierał dzieci do szkoły.”  

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział,  tak.  

Radny pan Piotr Zakrzewski powiedział, że otrzymując projekt uchwały w załączniku było 

22 przystanki, „dzisiaj dostaliśmy korektę załącznika i znajduje się 29 przystanków. Chciałem 

się zapytać, ponieważ pan powiedział, że w Woli Rasztowskiej nie można zorganizować tych 

przystanków a tutaj znalazł się jakiś dodatkowy przystanek i można było ten dodatkowy 

przystanek zorganizować. Jak pan to robi, że w jednej miejscowości można to zrobić  

a w drugiej nie można ?” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że nie był dodany przystanek w Pasku. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Rozumiem, panie Wójcie, że dla tych wszystkich 

przystanków teraz jest 29 które pan uzupełnił po tych komisjach, a przynajmniej Budżetowej. 

Miał pan wypracowane wszystkie niezbędne warunki żeby je umieścić, a po prostu wtedy pan 

zapomniał.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, tak. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „No dobrze, przy Woli Rasztowskiej nie pracował i to też 

trzeba potwierdzić, tak.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Panie Wójcie, ja chciałem zapytać bo z dyskusji tutaj różne 

pojawiają się tu informacje. Czy te przystanki, które są wykazem załącznika, które są do tego 

projektu uchwały, to są przystanki, które już istniały do tej pory, czy pojawiają się zupełnie 

nowe ?” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że to są miejsca w których zatrzymywał się autobus 

szkolny.  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Nie będący do tej pory przystankiem oznakowanym ?”  

Wójt pan Rafał Mathiak potwierdził, że „niebędący do tej pory przystankiem 

oznakowanym, a żeby mogła ta linia kursować musimy te przystanki oznaczyć.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „I te przystanki one będą wykorzystywane przy tej linii 

autobusowej, która będzie funkcjonowała na podwalinie dowożenia dzieci do szkół, 

gimnazjów. Tak ? I przy okazji jak pan wspomniał na komisji będą mogli korzystać pozostali 

mieszkańcy. Tylko mi chodzi o to, bo te przystanki np. w Kraszewie Starym one są jeden przy 

szkole, drugi jest w okolicach ronda i na tym wykazie ich nie ma, bo one już wcześniej są 

przyjęte oznakowane itd.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że te przystanki są przy drodze Powiatowej i są  

w uchwale Rady Powiatu. „Praktyka jest taka, że przewoźnik musi zapytać Powiat  

o wyrażenie zgody na korzystanie z tych przystanków, a nas będzie pytał na zgodę 

korzystania z tych przystanków, czyli jeżeli już są w innych uchwałach przystanki już tu ich 

nie umieszczamy.” 
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Radny pan Andrzej Pisarek: „Ja chciałem zapytać przy okazji czy  ten autobus dowożący 

dzieci do szkoły na dzień dzisiejszy przejeżdża przez miejscowość Krzywica. W sensie nie tą 

powiatową drogą krajową tylko tą droga przez miejscowość całą Krzywicę w kierunku  

torów ?” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że tak, wjeżdża na wysokości do świetlicy i zawraca.  

Radny pan Andrzej Pisarek: „I zawraca znów do tej drogi wojewódzkiej. Panie Wójcie, ja 

nie wiem czy do dzisiaj do pana dotarło  nie miałem wcześniej możliwości do pana 

przesłałem wniosek. Ja rozumiem, że dzisiaj jak pan wspomniał, żeby już nie burzyć tego co 

pan dzisiaj proponuje, to chciałem zwrócić tylko uwagę żeby rozważyć kwestię dodatkowych 

przystanków w Kraszewie od strony Radzymina, nawet gdyby nie miał służyć dowożeniu 

dzieci to szkół, to będzie wykorzystywany przy komunikacji od Radzymina do Kraszewa, bo 

tam ludzie muszą dochodzić powiedzmy od końca Kraszewa Radzymińskiej do przystanku 

przy sklepie GS. To jest jedna sprawa. Też przy tym osiedlu przy ul. Słonecznej. I kolejny 

temat jeżeli chodzi o Rasztów. Końcówka Rasztowa, czyli ul. Popiełuszki tj. od przystanku 

który obecnie jest przy Szpitalu tj. 2,100 km dosłownie. Więc bym prosił żeby to wziąć pod 

uwagę i czy jak ruszymy już z tym nowym niejako rozkładem, przystankami. Czy żeby nie 

można było rozważyć wjechania tego autobusu, który dzieci dowozi na miejscowość 

Rasztów. Tak jak powiedziałem 2 km mają dzieci do przystanku przy ul. Popiełuszki. Skoro 

można na inne miejscowości wjechać i też jakoś wspomóc ich tak jak tutaj np. na Krzywicy 

bardzo dobrze, że tak mają dzieci. Też bym prosił żeby to wziąć pod uwagę żeby ten autobus 

dowożący dzieci mógł wjechać w przyszłości możliwie bliskiej nam żeby mógł tam wjechać  

i żeby te dzieci zwłaszcza z okolicy końcówki Wspólnej  i Popiełuszki zabierał. Ja stosowny 

wniosek zostawiłem, przekazałem panu Wójtowi, do wiadomości Rady i będę chciał żeby  

w kwietniu wziąć to w takim czy innym zakresie pod uwagę.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Panie Wójcie nie wiem czy dobrze zrozumiałem. 

Rozumiem, że pan ma wolę zrobienia tych przystanków w Woli Rasztowskiej tylko trudności 

techniczne stoją na przeszkodzie. Mam pytanie w związku z tym jak pan przewiduje tą 

procedurę właśnie uzgadniania tej organizacji ruchu. W jakim to terminie one mogły by tam 

powstać ?” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że na drogach wojewódzkich jest to ok. półtora 

miesiąca i jeżeli chodzi o Zarząd Województwa ma wysokie wymagania co do lokalizacji 

tych przystanków.  

Mecenas pan Jacek Nieścior poprosił o zmianę wyrazu w tytule uchwały jest zarządca 

powinno być zarządzającym tak jak w § 1. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zamknął dyskusję.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Klembów, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Klembów oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków 

 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 1 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVI.165.2015 została podjęta. 

 

Ad. 8.  

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłaty za 

wprowadzenie nieczystości ciekłych do stacji zlewnej na oczyszczalni ścieków komunalnych 

Zakładu Gospodarki Komunalnej w Klembowie dostarczanych pojazdami asenizacyjnymi. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 

Kierownik ZGK pan Leszek Boruc przeprosił radnych za błąd jaki pojawił się w projekcie 

uchwały, ponieważ opracowywał na wcześniejszym projekcie, a nie na zatwierdzonej 

uchwale. Podziękował panu radnemu Andrzejowi Pisarkowi za zwrócenie na zaistniałą 

pomyłkę w kwotach. „Natomiast uchwała jest przygotowana, ponieważ w tym roku już nie 

ma dopłat i chodziło tylko o to, że  przyjmując samochody asenizacyjne też nie byłoby dopłat, 

ponieważ mija się to z celem, ponieważ będą to większe koszty. Cena która jest wyliczona za 

samochód asenizacyjny jest dosłownie po kosztach bez żadnego zysku. W Wołominie 

pobierają 10,80 za m
3 

w Radzyminie jest 11 za m
3
, także te ceny nasze są tylko po kosztach. 

Pozostałe warunki w uchwale pozostają bez zmian.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski zapytał, że w tym projekcie uchwały na 2016 r., że opłaty za 

dowożenie ścieków z terenu Gminy Klembów są wyższe o 24 gr, a „opłata spoza terenu jest 

wyższa o 2 zł, czyli my tak naprawdę podnosimy te stawki. Czy ja dobrze to rozumiem ?” 

Kierownik ZGK pan Leszek Boruc powiedział, że nie, zmiana podwyżek była już podjęta 

zeszłoroczną uchwałą. Taka uchwała była podjęta w zeszłym roku, w marcu. Dzisiaj 

zmieniamy tylko punkt o dopłatach, nie ma tego § 4. 

Radny pan Piotr Zakrzewski powiedział, że ma przed sobą projekt Uchwały i „cena jest 

8,96 plus VAT, chyba że ja mam złą uchwałę. Ja wczoraj nie miałem żadnej komisji, ja 

dostałem dzisiaj to z dokumentami dlatego bazuję na tym.” 

Radna pani Hanna Stańczyk powiedziała że na Komisji Oświatowej już był projekt 

uchwały poprawiony. 

Radny pan Piotr Zakrzewski powiedział, że nie dostał tej uchwały, miał tą złą. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda odczytał § 1 uchwały Ustala się opłatę 

za wprowadzenie ścieków komunalnych do stacji zlewnej na oczyszczalni ścieków  

w Klembowie przy ul. Miła 15, dostarczanych pojazdami asenizacyjnymi, w następującej 

wysokości: 1. opłata za ścieki dowożone z terenu Gminy Klembów 8.62 zł /m
³
 + VAT 

udokumentowane  umową, fakturą  lub rachunkiem wystawionym  przy  każdym wybraniu  

nieczystości 2. opłata za ścieki dowożone spoza terenu Gminy Klembów 25.00 zł/m
³
 + VAT  

i bez okazania umowy z mieszkańcami Gminy oraz faktury/rachunku 3. opłata za ścieki 

dowożone o parametrach przekraczających jeden z wymienionych wskaźników: BZT5 - 

powyżej 2000 mg/O dm³, CHZT - powyżej 3000 mg/O dm³, Opłata za l m
³ 
45.00 zł/m

³
 + VAT 

4.Ustala się dopłatę z budżetu gminy w wysokości 4,62 zł netto do 1 m³ z jednostek 

organizacyjnych Gminy Klembów i § 2 Traci moc Uchwała Nr VI.42.2015 roku z dnia 26 

marca 2015 r. 
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Radny pan Piotr Zakrzewski zapytał, czy z tej uchwały z 2015 r. z § 1 zniknął punkt 4  

o dopłacie.  

Kierownik ZGK pan Leszek Boruc powiedział, że tak, ponieważ chodziło tylko o to że  

w tej chwili nie ma w ogóle dopłat. 

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Jak już szczegółowo podajemy to jeszcze poprzednio 

była ul. Strażacka 15 w tej chwili jest ul. Miła 15.”  

Kierownik ZGK pan Leszek Boruc powiedział, że jest to błąd pisarski, ponieważ 

oczyszczalnia znajduje się na ul. Miłej a nie Strażackiej.  

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Czyli rozumiem, że jaki powinien być zapis Miła. Tak 

?” 

Kierownik ZGK pan Leszek Boruc powiedział, że tak, Miła, tam jest oczyszczalnia. 

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Mówię co jest w porównaniu do ubiegłorocznej 

uchwały, żeby porównać te dwa dokumenty.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Panie Kierowniku rozumiem, że teraz ta kwota 8,62 tj. netto 

czy z VAT-em 8 % to będzie około 9,30 za m
3
 dowiezionych ścieków do oczyszczalni naszej 

w Klembowie. Koszt m
3 

brutto ścieków zbiorczej, czyli kanalizacji 7,74, czyli mieszkaniec 

gminy, który nie ma dobrodziejstwa kanalizacji płaci o 1,70 więcej za m
3
, niż ten który ma 

kanalizację. Oczywiście, jest to cena tylko jednego m
3
 jako ścieku. Oczywiście, mieszkaniec 

też płaci więcej usługodawcy za zabranie nieczystości ciekłych i dowiezienie, czyli ogólnie 

mieszkaniec gminy, który nie ma kanalizacji płaci znacznie więcej za m
3 

ścieków niż ten, 

który ma to dobrodziejstwo. I tutaj też pytanie do pana Wójta czy w tym kontekście to zejście 

z tej dopłaty jest dobrym rozwiązaniem, bo rozumiem, że odchodzimy ogólnie od dopłat ja to 

rozumiem jako taką koncepcję. Ale tak jak porównując tutaj tych dwóch sytuacji, no to ci, 

którzy nie mają kanalizacji płacą znacznie więcej za odbiór od nich ścieków. Czy nie można 

by było jednak rozważyć tej dopłaty żeby ją pozostawić, bądź tą kwotę zmniejszyć tego m
3 

porównywalną, bądź taką samą którą płacą ci, którzy mają kanalizację.” 

Kierownik ZGK pan Leszek Boruc powiedział, że dowożone ścieki samochodem 

asenizacyjnym są znacznie o większych ładunkach niż te, które spływają rozcieńczane przez 

wodę. „W związku z tym od kiedy mamy większe ładunki ścieków od września, sierpnia 

wzrósł nam w bardzo dużym stopniu pobór prądu. W momencie kiedy zejdziemy jest to strata 

dla ZGK. Ja nie podniosłem żadnych wcześniej stawek żeby mieć zyski, tylko jest to po 

kosztach. Jak już wspomniałem w ościennych gminach te koszty pobierane od samochodów 

są wyższe niż my proponujemy. Ja zostawiłem na tych samych stawkach co w zeszłym roku. 

Pomimo, że energia wzrosła, urządzenia dłużej pracują i się zużywają są to dodatkowe 

koszty. Dlatego zaproponowałem tylko zdjęcie dopłat żeby nie wchodzić w większe koszty.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Panie Kierowniku, ja bardzo rozumiem, że pan dba  

o właściwy bilans podległej sobie komórki. To mi chodzi o to, że to może już nie do pana 

pytanie. Dlaczego tak się dzieje, że mieszkaniec który nie ma kanalizacji mimo wszystko 

musi płacić i to nie jest zapłacenie o 10-20 % więcej finalnie za ten m
3
, tylko 2-3 krotnie 

prawie że wychodzi. I to może nie do pana kierownika pytanie, no bo pan musi dbać o bilans 

właściwy Zakładu a nie zastanawiać się czy ktoś będzie dopłacał czy nie. A jeżeli chodzi  

o Radzymin np. pan Kierownik podał kwotę 10,80 za m
3
 brutto zapewne. A czy to jest kwota 

za ogólnie przyjęte ścieki, czy dla tych mieszkańców, którzy w gminie Radzymin nie mają 

kanalizacji.” 
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Kierownik ZGK pan Leszek Boruc odpowiedział, że jest to kwota od samochodów 

asenizacyjnych przywiezionych z gminy Radzymin, poza gmina mają jeszcze większą stawkę 

jest to 14 zł.  

Radny pan Andrzej Pisarek: „I ta kwota panie Kierowniku rozumiem, że też jest w gminie 

Radzymin  jest wyższa od kwoty niż ci co mają kanalizację ?” 

Kierownik ZGK pan Leszek Boruc odpowiedział, tak jest wyższa. Wszędzie w gminach od 

samochodów asenizacyjnych jest kwota wyższa.  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Jeszcze panie Kierowniku chciałem zapytać według pana 

obserwacji ile dziennie dostarczanych jest m
3
 do oczyszczalni samochodami ?” 

Kierownik ZGK pan Leszek Boruc odpowiedział, że „jeśli chodzi o naszą oczyszczalnię, to 

tylko to co mogę w ramach technologii przyjąć ok. 10-15 % dziennie do 32-37m
3
, czyli 3-4 

samochody dziennie, więcej nie mogę przyjąć, ponieważ zepsuł bym system oczyszczania 

biologiczny oczyszczalni.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „A czy jest zauważalnym większe zainteresowanie 

mieszkańców żeby tam więcej dowozić w tej korzystnej cenie ?” 

Kierownik ZGK pan Leszek Boruc odpowiedział, że nie tyle mieszkańców co 

przewoźników co dostarczają nawet z innych okolic. 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Ale muszą mieć umowy, rachunki i faktury my ich 

sprawdzamy. Więc nie mogą przywieźć z innej gminy. Ale mi chodzi panie Kierowniku czy 

3-4 samochody możemy przyjąć średnio. Czy z naszej gminy jest zainteresowanie większe 

taką możliwością żeby przywieźć w takiej cenie korzystnej ?” 

Kierownik ZGK pan Leszek Boruc odpowiedział, że tak „przewoźnicy by chcieli ale mi nie 

pozwalają normy technologiczne. W każdej chwili może być kontrola z BOŚ, pobierają 

próbki i badają. Jeżeli ja nie uzyskam parametrów oczyszczonych ścieków zgodnie  

z warunkami prawa wodnego wydanymi przez Starostwo są bardzo wysokie kary.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Panie Kierowniku ja rozumiem, że jeżeli może pan przyjąć 3-

4, to nikt nie żąda więcej. Takie są możliwości techniczne oczyszczalni i koniec tak więcej 

takiej możliwości nie ma.” 

Kierownik ZGK pan Leszek Boruc powiedział, że przewoźnicy by chcieli przewozić nawet 

24 godziny za tą cenę. „Jest jeden przewoźnik, który cały czas walczy dlaczego ja tylko jeden 

jego samochód 16-18 m
3
 przyjmuję.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Nawiązując tutaj do tej wymiany zdań panów chciałabym 

zwrócić uwagę, że w poprzednich kadencjach Komisja Rewizyjna tworzyła raporty. Te 

raporty są w gminie w zasobach i z nimi można się zapoznać, bo z tych raportów pomimo, że 

powstały i raporty, i wnioski nic nie wynikło. To co pan Kierownik tutaj mówi ma jak 

najbardziej rację bytu. Oczywiście, nie może pan przyjąć, ja się nie dziwię temu odbiorcy, 

który podpisze umowę z mieszkańcem na określoną kwotę i chce od tego mieszkańca te 

ścieki odbierać. On ma blokadę na tutaj pana terenie, pan może odebrać tylko 4 samochody,  

a umowa opiewa na określoną kwotę. Więc on jedzie z tymi ściekami do innej gminy gdzie 

płaci więcej. Od mieszkańca nie może wziąć więcej, bo mieszkaniec, po prostu, na to nie 

wyrazi zgody i zamyka się koło. To co właśnie dyskutował pan Pisarek to ma o tyle rację 

bytu, że my jako mieszkańcy tych kilkunastu miejscowości w zasadzie szczerze mówiąc 

utrzymujemy korzystne ceny dla mieszkańców, którzy posiadają kanalizację. I jeszcze zdjęcie 

tych dopłat powoduje to, że oczywiście oczyszczalnia musi działać nikt tego nie neguje, że do 
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chwili obecnej zapewne przez kolejne kilka lat pan Wójt się nie pochyli, bo nie będzie mu 

zależało żeby tę sytuację jakoś wyrównać dla mieszkańców. Rozwiązaniem oczywiście byłby 

samochód i żeby przywoził te wszystkie ścieki za określoną stawkę i nie 3-4 ale tyle ile jest 

zapotrzebowanie i nikt by nie negował że tak to działa inaczej nie może, bo mamy potem 

kolejne takie sytuacje, że powstały kanalizacje dla mieszkańców kolejne prawda przyłącza  

w Ostrówku. Ma pan jeszcze taką sytuację, że część mieszkańców się nie przyłączyła, czyli 

oni nie ponoszą opłat a zostały poniesione koszty. I do tego wszystkiego cały czas dokładają 

ci mieszkańcy, którzy nie mają kanalizacji. I to trzeba rozwiązać, bo na dłuższą metę to i tak 

nie będzie działało. Do pana nikt nie ma pretensji, pan nie jest od tego żeby strategię 

inwestycyjną co do kanalizacji rozpatrywać. Pan musi wykonać pracę związaną ze swoją tutaj 

jednostką i nie mamy pretensji. Tylko tyle, że proszę nas nie obciążać kosztami, których nie 

powinniśmy ponosić, bo to jest przykre dla mieszkańca.” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zamknął dyskusję.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie ustalenia opłaty za wprowadzenie nieczystości ciekłych do stacji zlewnej 

na oczyszczalni ścieków komunalnych Zakładu Gospodarki Komunalnej w Klembowie 

dostarczanych pojazdami asenizacyjnymi 

 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVI.166.2016 została podjęta. 

 

Ad. 9.  

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej położonej w miejscowości Pasek, gmina Klembów. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Pasek, 

gmina Klembów 

 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVI.167.2016 została podjęta.  
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Ad. 10. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości stanowiącej działkę o numerze ewid. 221/105, 221/106 i 221/107 z obrębu 

0016, położonej w miejscowości Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi 

komunikacji-garaże w trybie bezprzetargowym. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję.  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Tutaj pytanie mam do Wójta żeby Wójt zapewnił mnie 

jako radną i myślę, że też pozostałych, że te nieruchomości w tym trybie bezprzetargowym 

zostaną zbyte temu aktualnemu najemcy, czyli nie będą to osoby (…) dzierżawcy tak. Że nie 

będą to osoby, które na dzień dzisiejszy nie użytkują tylko ci, którzy właśnie aktualnie 

użytkują to miejsce czy tą nieruchomość pod garaż.” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że nie dotyczy to miejsca pod garaż, „tylko bardzo 

wąskiego paska gruntu i możemy to tylko i wyłącznie sprzedać na poszerzenie działki 

sąsiedniej. Także w tym przypadku chodzi o sprzedaż tego cienkiego paska na poszerzenie 

działek sąsiednich.” 

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Panie Przewodniczący ja chciałam tylko zapytać. Czy 

Państwo byli uprzejmi, ponieważ tutaj pojawił się fragment tekstu, który powinien być 

wycięty, a być może nie wszyscy wycieli. Druga linijka w główce Uchwały tj. Dz. U. z 2015 

poz. 1515 z późn. zm., i tam jest w związku z art. oraz art. Mają to Państwo jeszcze ? To  

w związku z art. trzeba wyciąć. Po prostu, przy tworzeniu tego tekstu opcją kopiuj-wklej nie 

wszystko zostało wycięte.” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zamknął dyskusję.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej działkę o numerze 

ewid. 221/105, 221/106 i 221/107 z obrębu 0016, położonej w miejscowości Wola Rasztowska 

z przeznaczeniem pod tereny obsługi komunikacji-garaże w trybie bezprzetargowym 

 

Za    -   13 

Przeciw    -   0 

Wstrzymało się   -  0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVI.168.2016 została podjęta. Jedna 

osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

 

Ad. 11.  

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej działkę o nr ewid. 221/25, obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod 

tereny obsługi komunikacji-garaże. 
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Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „I ponawiam tutaj do pana Wójta moje pytanie. I chodzi mi 

o pana oświadczenie, że rzeczywiście ta nieruchomość zostanie zbyta w trybie 

bezprzetargowym temu, tej osobie, która w chwili obecnej użytkuje, czyli ma umowę 

dzierżawy z gminą.” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że nie ma takiej możliwości. Sprzedaż jest tylko  

i wyłącznie w trybie przetargowym więc zgłosić się może każdy. Dotychczas było tak że 

zgłaszali się tylko dzierżawcy więc nie ma zagrożenia że zgłosi się kto inny. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zamknął dyskusję.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę o nr ewid. 221/25, obręb 

0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi komunikacji-garaże 

 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVI.169.2016 została podjęta. Jedna 

osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

 

Ad. 12.  

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości stanowiącej działkę o numerze ewid. 221/26 z obrębu 0016, położonej  

w miejscowości Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi komunikacji - garaże. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej działkę o numerze 

ewid. 221/26 z obrębu 0016, położonej w miejscowości Wola Rasztowska z przeznaczeniem 

pod tereny obsługi komunikacji – garaże 

 

Za – 13 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVI.170.2016 została podjęta. Jedna 

osoba nie brała udziału w głosowaniu. 
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Ad. 13.  

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działki o nr ewid. 666/4 z obrębu 0008, Lipka 

położonej w miejscowości Ostrówek z przeznaczeniem pod drogę gminną. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działki o 

nr ewid. 666/4 z obrębu 0008, Lipka położonej w miejscowości Ostrówek z przeznaczeniem 

pod drogę gminną 

 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVI.171.2016 została podjęta.  

 

Ad. 14.  

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej działkę o nr ewid. 221/81, obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod 

tereny obsługi komunikacji-garaże. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Mam pytanie, w uzasadnieniu do Uchwały jest tak 

niniejsza rozumiem, że niniejsza a nie niniejsze nieruchomości: niniejsza nieruchomość nie 

stanowi już przedmiotu dzierżawy od dnia 1 lipca 2015 r. To jest pomyłka, czy te osoby 

korzystają, czy to jest puste, czy jak ? Czy te osoby nie korzystają z tego garażu ?” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że nie wie jak jest w tej sytuacji „natomiast po 

zawarciu umowy dzierżawy nakładamy opłatę za bezumowne korzystanie od 1 lipca do 

teraz.” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę o nr ewid. 221/81, obręb 

0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi komunikacji-garaże 

 

Za – 14 

Przeciw – 0 
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Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVI.172.2016 została podjęta.  

 

Ad. 15.  

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej działkę o nr ewid. 221/90, obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod 

tereny obsługi komunikacji-garaże. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.  

Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę o nr ewid. 221/90, obręb 

0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi komunikacji-garaże 

 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVI.173.2016 została podjęta.  

 

Ad. 16. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej działkę o nr ewid. 221/91, obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod 

tereny obsługi komunikacji-garaże. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.  

Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę o nr ewid. 221/91, obręb 

0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi komunikacji-garaże 

 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVI.174.2016 została podjęta.  

 

Ad. 17. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej działkę o nr ewid. 221/96, obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod 

tereny obsługi komunikacji-garaże. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.  

Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę o nr ewid. 221/96, obręb 

0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi komunikacji-garaże 

 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVI.175.2016 została podjęta.  

 

Ad. 18. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej działkę o nr ewid. 221/98, obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod 

tereny obsługi komunikacji-garaże. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.  

Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę o nr ewid. 221/98, obręb 

0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi komunikacji-garaże 

 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVI.176.2016 została podjęta.  

 

Ad. 19. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej działkę o nr ewid. 221/101, obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod 

tereny obsługi komunikacji-garaże. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.  

Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę o nr ewid. 221/101, obręb 

0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi komunikacji-garaże 

 

Za – 14 

 Przeciw – 0  

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVI.177.2016 została podjęta.  

 

Ad. 20. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej działkę o nr ewid. 221/104, obręb 0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod 

tereny obsługi komunikacji-garaże. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.  

Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej działkę o nr ewid. 221/104, obręb 

0016, Wola Rasztowska z przeznaczeniem pod tereny obsługi komunikacji-garaże 

 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVI.178.2016 została podjęta.  



Strona 25 z 40 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda ogłosił 10 minut przerwy. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda wznowił obrady po przerwie. 

 

Ad. 21. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr 

XIV/82/07 Rady Gminy Klembów z dnia 13 listopada 2007 r. w sprawie powołania: Zespołu 

Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół i Placówek Oświatowych w Klembowie. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XIV/82/07 Rady Gminy Klembów z dnia 13 

listopada 2007 r. w sprawie powołania: Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół  

i Placówek Oświatowych w Klembowie 

 

Za – 14 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVI.179.2016 została podjęta.  

 

Ad. 22. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2016 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Wojciech Śliwa zapytał czy wszyscy radni 

zapoznali się z Planem Komisji Rewizyjnej i jeżeli są jakieś pytania do planu. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Ja chciałabym tylko zgłosić, bo rozumiem, że to jest 

literówka w IV kwartale w punkcie pierwszym Kontrola realizacji budżetu Gminy Klembów 

na rok 2016. Tak ?” 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Wojciech Śliwa odpowiedział, że tak. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Panie Przewodniczący, szanowna Rado, ja chciałbym 

wprowadzić dodatkowy punkt, ponieważ wprowadziłem ten punkt jakby zgłosiłem na 

ostatniej Komisji Rewizyjnej. Oczywiście, zostałem przegłosowany, ten punkt został 

odrzucony. Mam dwa punkty, wprowadziłem i chciałem je ponownie wprowadzić żeby Rada 

zdecydowała. A mianowicie chodzi mi o kontrolę, która nie została, była rozpoczęta i nie 

została zakończona, ponieważ komisja wówczas jeszcze, kiedy byłem Przewodniczącym 

rozpocząłem tą komisję. A później tą komisję, ten dział pracy nad tą kontrolą zostały przez 

następcę mojego zaniechane, a mianowicie chodzi tu konkretnie o kontrolę zgodności 

wykonania zgodnie z dokumentacją przetargową i umową obiektów sportowych  
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i rekreacyjnych w okresie 2010-2014. Chodziło tutaj głównie o te ośrodki, obiekty sportowe. 

Poczyniliśmy wiele działań, pracowaliśmy w zespole, jest dużo pracy zrobionej. Przekazałem 

materiały, które żeśmy wtedy zebrali Przewodniczącemu na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej 

no i ta kwestia umarła, i chciałem żeby to, naturalną śmiercią oczywiście. No i chciałbym 

wprowadzić ten punkt oraz chciałbym wprowadzić punkt tj. w II kwartale. Chciałem 

wprowadzić następny punkt.”  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zapytał czy w II kwartale ten punkt. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Tak, jak on jest albo w II, albo w III kwartale. Ja zresztą 

dokonałem pewnych redukcji żeby nie było tych podpunktów dużo. Jakby odciążyć komisję, 

żeby ona i tak tego nie wykona tych zadań wszystkich w tym roku też nie są wykonane. Ale 

jeszcze wprowadzić następny punkt, który nie został zrealizowany a mianowicie: Kontrola 

wydatków z budżetu gminy dla jednostek OSP działających na terenie gminy Klembów. Ten 

punkt też był wprowadzony na poprzednim razem i został on też zdjęty tzn. przegłosowany 

zostałem i zostało to wyrzucone.” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zapytał, w którym kwartale. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „To był III kwartał. (…) Wprowadzić ten punkt, który został 

rozpoczęty a nie był zakończony. To chodzi konkretnie o zgodności wykonania zgodnie  

z dokumentacją przetargową i umową obiektów sportowych i rekreacyjnych w okresie 2010- 

2014 na terenie Gminy Klembów. To chodziło o 4 obiekty: Wola Rasztowska, Dobczyn  

i Klembów, 3 obiekty.(…) To jest II kwartał.” 

Radna pani Emilia Kamińska: „Chciałam zadać pytanie panu radnemu, żeby pan 

przybliżył, czego by miała dotyczyć ta kontrola. Chodzi mi o ten punkt pierwszy, bo wydatki 

to jest dla mnie oczywiste.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Kontrola ona już jest powiedziałbym właściwie  

w większości zrealizowana, tylko nie została zakończona. Tzn. ona dotyczy dokładnie 3 

obiektów tych sportowych boisk wielofunkcyjnych, Wola Rasztowska, Dobczyn, Klembów.  

I chodzi o to, że czy obiekty zostały wykonane zgodnie z dokumentacja przetargową. Tego 

dokładnie dotyczą i powiem tak, poświęcono dużo czasu na to, pracował cały zespół, prawie 

cały zespół. Przekazałem materiały, wykonałem kosztorysy, wykonałem weryfikacji 

wszystkiego i przekazałem te materiały, i to zostało po prostu zaniechane. I dlatego chciałem 

tą kontrolę dokończyć, jeśli nie to ja przedłożę Radzie swój protokół w tym zakresie, bo za 

dużo czasu poświęciłem na to żeby teraz to jakby nie miało dalszego ciągu.” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poddał pod głosowanie wniosek 

o zmianę w Planie Komisji Rewizyjnej. 

 

Wniosek I (zgłoszony przez radnego pana Zdzisława Rasińskiego) o wprowadzenie do Planu 

Komisji Rewizyjnej w kwartale II punktu: Zgodności wykonania zgodnie z dokumentacją 

przetargową i umową obiektów sportowych i rekreacyjnych w okresie 2010- 2014 na terenie 

Gminy Klembów 

 

Za    -   5 

Przeciw    -   6 

Wstrzymało się   -  2 



Strona 27 z 40 

 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania zmiana w Planie Komisji Rewizyjnej nie została 

przyjęta. Jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „II wniosek dotyczy w kwartale III żeby wprowadzić: 

Kontrola wydatków z budżetu gminy dla jednostek OSP działających na terenie gminy 

Klembów.” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 

Radny pan Piotr Zakrzewski powiedział, że tutaj odnośnie OSP działających na terenie 

gminy Klembów, proponuje uściślić ten punkt o i zasady funkcjonowania OSP znajdujących 

się na terenie gminy Klembów. (…) „My nie kontrolujemy straży, jako straży tylko chcemy 

poznać zasady funkcjonowania OSP, a to jest zasadnicza różnica.” 

Mecenas pan Jacek Nieścior powiedział, iż straż jest traktowana, jako stowarzyszenie i nie 

można ich kontrolować. „Możemy np. w zakresie dotacji, pomocy finansowej, którą 

przekazaliśmy w zakresie wydatkowania i zgodności z celowością.”  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poddał pod głosowanie wniosek 

o zmianę w Planie Komisji Rewizyjnej. 

 

Wniosek II (zgłoszony przez radnego pana Zdzisława Rasińskiego) o wprowadzenie do 

Planu Komisji Rewizyjnej w III kwartale: Kontrola wydatków z budżetu gminy dla jednostek 

OSP działających na terenie gminy Klembów 

 

Za    -   4 

Przeciw    -   7 

Wstrzymało się   -  2 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania zmiana w Planie Komisji Rewizyjnej nie została 

przyjęta. Jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

 

Mecenas pan Jacek Nieścior powiedział, iż liczba głosów nie musi się zgadzać, radny nie 

jest zobowiązany do głosowania.  

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Wiem, że radny nie jest zobowiązany. Ale tutaj po 

prostu liczba głosów była 13, to należy po prostu wpisać, że jedna osoba nie brała udziału  

w głosowaniu i w jednym, i drugim przypadku. Natomiast nie zgadzam się z tym, że radny 

nie ma obowiązku głosowania. Jeżeli jest na sali ma w końcu obowiązki, jako radny  

i powinien głosować. To jest w ramach jego, a nie, że on sobie chodzi, no bez przesady.” 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok 

 

Za – 11 

Przeciw – 2 

Wstrzymało się – 1 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVI.180.2016 została podjęta.  

 

Ad. 23. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: ustosunkowanie się Rady Gminy do informacji z dnia 3 lutego 2016 r. 

przekazanej przy Zarządzeniu o przekazaniu informacji od Rzecznika dyscypliny finansów 

publicznych z dnia 9 lutego 2016 r. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił Wiceprzewodniczącą panią 

Hannę Stańczyk o odczytanie zarządzenia. 

Wiceprzewodnicząca pani Hanna Stańczak odczytała zarządzenie przekazane przez 

Rzecznika dyscypliny finansów publicznych z dnia 9 lutego 2016 r., 

(Zarządzenie znajduje się w dokumentacji Rady Gminy Klembów) 

 

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Panie Przewodniczący, ja może z największym, bo nie 

najdłuższym stażem w Radzie, ale na pewno z największym stażem w kwestiach zarządzeń  

o przekazaniu informacji o naruszeniu dyscypliny finansów publicznych, może zaproponuję 

najpierw żebyśmy ustalili stan faktyczny, czyli poinformowali o podjętych działaniach 

Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych. Więc może zacznijmy od podjęcia tychże 

działań. W tej informacji, która została nam przekazana jest podane, że Wójt gminy 

wydatkował dodatkowe środki publiczne w wysokości 17 000,00 zł na zakup samochodu dla 

KSP w Warszawie, czyli że wydatkował je poza budżetem, czyli nie w ramach budżetu 

gminy. Otóż ustalając stan faktyczny należy wskazać, że Rada Gminy w dniu 26 marca 2015 

r. przyjęła Uchwałę VI.36.2015 w sprawie zmian w budżecie gminy Klembów i w ramach 

tych zmian w budżecie gminy Klembów wprowadzono wydatki w kwocie 17 000,00 zł  

w dziale 754 rozdział 75404 w paragrafie 6170 z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 

samochodu dla Komisariatu Policji w Tłuszczu. Również w ramach dotacji, których gmina 

może udzielić, to są w ramach w załączniku nr 3 tejże samej uchwały w dziale dotyczącym 

bezpieczeństwa publicznego i ochrony przeciwpożarowej wprowadzona tutaj jest dla 

Komendy Wojewódzkiej Policji są wpłaty jednostek na państwowy fundusz celowy na 

finansowanie lub dofinansowanie zadań inwestycyjnych. I tu wyraźnie jest wpisane, że jest to 

dofinansowanie zakupu samochodu dla Komisariatu Policji w Tłuszczu. Zgodnie z tymi 

informacjami, które są tutaj przekazane, tu są porozumienia zawarte między gminą Klembów 

a Komendantem Policji w Tłuszczu tutaj jest 5 000,00 zł natomiast na to 17 000,00 zł to  

z Komendantem Policji Stołecznej. Jednocześnie dokładnie mówiąc tutaj ta Komenda 

Stołeczna Policji jest reprezentowana przez zastępcę Komendanta Stołecznego Policji. 

Jednocześnie w tymże dokumencie jest wpisane, że ten samochód, który te środki, za które 

przejmuje ten Komendant tą dotacją one zostaną przeznaczone na zakup samochodu, który to 

samochód zostanie przekazany Komisariatowi w Tłuszczu. I wszystkie dokumenty, które tutaj 

zostały przekazane na to wskazują. A zatem stwierdzenie, że były to, jakiekolwiek środki, 

które były wydatkowane poza budżetem gminy są bezzasadne, nic takiego nie miało miejsca, 

było to umieszczone w budżecie gminy a zatem zgodnie ze stanem faktycznym, które przed 

chwilą przedstawiłam a ta uchwała jest dostępna w BIP, czyli jest dostępna dla wszystkich. 

Należy stwierdzić, że w żadnym wypadku nie doszło do naruszenia dyscypliny finansów 
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publicznych w przedmiotowym zakresie. Stąd propozycja przyjęcia Opinii to pierwsza opinia, 

jaką podejmujemy. Opinii z 2016 r. stąd, jeżeli to jest pierwsza to nr też jest jeden w sprawie 

tego ustosunkowania się i tylko określenie, że zgodnie ze stanem faktycznym nie nastąpiło 

naruszenie dyscypliny finansów publicznych. To oczywiście jest moja propozycja. Jeżeli 

Państwo mają, jakiekolwiek pytania bardzo chętnie odpowiem.” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 

Nie zgłoszono pytań ani uwag. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił Wiceprzewodniczącą panią 

Emilię Kamińską  o odczytanie projektu Opinii. 

Wiceprzewodnicząca pani Emilia Kamińska odczytała projekt Opinii Nr 1.2016. 

(Opinia Nr 1.2016 znajduje się na stronie BIP- zawiadomienia, protokoły z sesji- sesja XVI) 

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Ja tylko gwoli wyjaśnienia krótkiego. To zarządzenie 

otrzymała i Rada Gminy, i Wójt Gminy. Ponieważ ja przed chwilą przedstawiłam stan 

faktyczny, stąd propozycja tylko informacji po ustaleniu stanu faktycznego, co stwierdza 

Rada Gminy. Natomiast Wójt Gminy będzie się odrębnie ustosunkowywał i niewątpliwie 

jego opinia czy jego informacje będą dłuższe. Propozycja również jest taka, to już czysto 

techniczna, ponieważ jest to pierwsza Opinia, w ogóle to Nr 1.2016 zapisane cyframi 

arabskimi nie rzymskimi.” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zamknął dyskusję.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do 

przegłosowania projektu opinii 

 

Za - 12 

Przeciw - 0  

Wstrzymało się - 2  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Opinia Nr 1.2016 została podjęta. 

 

Ad. 24. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: przedłożenie Radzie Gminy planów pracy komisji stałych na 2016 

rok.  

(Plany pracy komisji stałych na 2016 r.– stanowią załączniki do protokołu)  

 

Ad. 25. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami. 

Wójt Gminy Klembów pan Rafał Mathiak przedstawił sprawozdanie z działalności za 

okres między sesjami.  

(Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Klembów za okres od 29.01.2016 r. do 25.02.2016 

r.– stanowi załącznik do protokołu)  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 
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Radny pan Zdzisław Rasiński: „Panie Wójcie, wspomniał pan o tym wodociągu, to jest 

miód na serce, ale proszę powiedzieć, czerwiec pan powiedział, że będzie podpisany projekt 

tzn. umowa z wykonawcą projektu czy z wykonawcą już ogłoszonego przetargu. Jak to 

rozumieć ?” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że w tej chwili podpisał umowę na aktualizację 

projektu i termin ma projektant do końca czerwca, „czyli jak będziemy mieli projekt wtedy 

będziemy występować o uzgodnienia do PKP, Zarządu Dróg Wojewódzkich, co potrwa ok. 2-

3 miesięcy. I wtedy można dokonać zgłoszenia do Starostwa czy złożyć wniosek  

o pozwolenie na budowę i dopiero ogłaszać przetarg.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Czyli tak naprawdę koło jesieni byłoby można ?” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że tak jak planowaliśmy do wykonania w tym roku są 

Rasztów, Stary Kraszew, Karolew a do ogłoszenia procedury przetargowej Roszczep, Krusze 

i Wola Rasztowska.  

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Ja chciałabym, żeby pan trochę przybliżył to 

spotkanie z Nadleśniczym w sprawie ul. Leśnej w Ostrówku, czyli rozumiem, że to jest 

ewentualnie rozpatrywanie tego, żeby w ramach tej decyzji ZRID przejąć ul. Leśną od Lasów 

Państwowych ze specustawy, bo to by oznaczało wtedy, że te rowy, które są trzeba byłoby  

z kolei wywłaszczyć ewentualnie mieszkańców, bo tam w części jest lasów, w części 

mieszkańców. Czy tylko samą drogę ?” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że tzw. decyzja ZRID pozwala przejąć cały pas 

drogowy, na którym będzie prowadzona inwestycja.  

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Tak, tylko jest jeszcze kwestia, jakie to będzie 

odszkodowanie. Jeżeli to będą takie odszkodowania jak sobie zwykle lasy liczą.” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zapytał czy to odlesienie terenów 

leśnych dotyczy tylko Ostrówka czy całej gminy. 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że dotyczy to całej gminy w kontekście prac nad 

studium. Jeśli chodzi o stanowisko Nadleśniczego, to jest kategoryczny sprzeciw zwartych 

kompleksów leśnych, jeśli chodzi o pasach na miedzy, które przeistoczyły się w jakiś lasek to 

opiniują pozytywnie.  

Radny pan Stanisław Jachacy zapytał o wodociągi w miejscowości Krusze, chodzi o tą 

część przy stacji PKP Krusze stoi hydrant czy tego nie można by było wcześniej podciągnąć 

dla mieszkańców.  

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że niemożliwe jest podciągnięcie tego odcinka, 

ponieważ trzeba całą procedurę przejść. „Mówiąc o budowie wodociągu, w Kruszu mówię  

o całej miejscowości i jeżeli ogłosimy na jesieni przetarg, to w przyszłym roku będzie 

realizacja.”  

Radny pan Piotr Zakrzewski zapytał o spotkanie ze spółkami wodnymi. „Chciałbym 

zapytać o wkład własny, jaki musi wnieść spółka żeby otrzymać środki. Z tego, co się 

orientuję jest to 10 % jaki muszą wnieść.”  

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że nie pamięta. 

Radny pan Piotr Zakrzewski zapytał, jeżeli tego wkładu własnego nie będą mieli.  

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że nie mogą ubiegać się o dotację.  
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Radny pan Piotr Zakrzewski zapytał, „są 3 spółki działające na terenie naszej gminy, czyli  

w Krzywicy, Starym Kraszewie i Dobczynie, ona zadania wykonuje tylko i wyłącznie na 

terenie miejscowości, na której się znajduje i nie może robić poza terenem miejscowości.” 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „W odniesieniu do spotkania z 2 lutego w sprawie studium 

uwarunkowań i kierunku zagospodarowania przestrzennego pan juz troszkę nawiązywał.  

I połączyłam sobie właśnie z tym odlesianiem terenów leśnych w celu budowlanym. I moje 

pytanie brzmi najpierw chciałabym żeby troszkę pan uszczegółowił albo zadam inaczej 

pytanie. Czy spotkanie w sprawie studium dotyczyło tylko odlesienia, a jeśli tak to czy tam 

też były tereny w miejscowości mojej Wola Rasztowska były brane pod uwagę ? Czy też było 

to spotkanie szersze w zakresie innych jeszcze spraw. I chciałabym, jeżeli tak, czego to 

dotyczyło ? I w ogóle, z kim było to spotkanie ?” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że jest to kolejne spotkanie z urbanistą, który 

przygotowuje studium. „Na każdym takim spotkaniu przeglądamy projekt studium  

a odlesienie to jest jeden z wielu tematów, który musimy ustalić przy tworzeniu studium.  

A odlesienie może nie jest to temat najważniejszy, ale jest to temat trudny i powodujący 

nieodwracalne skutki w naturze. Ale myślę, że jak będziemy pracować w gronie radnych nad 

studium, to będzie czas na dyskusję i analizę wniosków, zastanawianie się, co możemy 

zrobić, bo pewne rzeczy są uzależnione od zgód określonych organów.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Zadam bardziej konkretne pytanie, bo tutaj właśnie taka 

tutaj ogólna informacja nie bardzo mnie zadawala. Więc zapytam, czy w odniesieniu do 

terenu po byłej radiostacji w Woli Rasztowskiej miał pan konkretne zapytania, czy też do 

urbanisty. Czy też zapytania w odniesieniu do odlesienia tych terenów na spotkaniu  

z Nadleśniczym ?” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że jeśli chodzi o teren po byłej radiostacji nic się 

tam nie zmienia. 

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Ja tylko powiem tam w tych kwestiach, o które pytał 

pan Piotr Zakrzewski. To może być to dotacja 90 %, oczywiście może być niższa  

w zależności od posiadanych środków i niekoniecznie wkład własny musi być wkładem 

pieniężnym. To jedno i teraz odnośnie odlesienia. To z kolei z tego, co ja się dowiadywałam 

to Marszałek, bo to Marszałek wydaje takie zezwolenie na odlesienie, czyli te działki Ls 

przekształcenie zdecydowanie jest przeciwny i odmawia odlesienia działek, które są takie 

przy lasach. Ostatecznie wyraża zgodę na pojedyncze działki, które są w miejscowościach  

i mają jeszcze klasyfikację Ls, to na to ewentualnie tak. Natomiast na takie tereny gdzie jest 

tych działek więcej, gdzie one są w okolicach lasu absolutnie nie. Twierdzi, że i tak zbyt duży 

teren na terenie naszej gminy jest odlesiony.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski powiedział, że „prawie tak jest jak powiedziała pani Dorota, 

ale jeżeli chodzi o wkład własny spółki wodnej, jeżeli ubiega się o dotację to wkład własny 

jest 10 % pieniężny, ale jeżeli się ubiega o dotacje ze Starostwa może być wkładem pracy 

swojej nie musi być wkład pieniężny.” 

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Co najmniej 10 %.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski powiedział, że przy dofinansowaniu z gminy musi to być 

wkład pieniężny, przy dotacji ze Starostwa może być wkładem pracy własnej. 

Radna Pani Jadwiga Szewczyk: „Mam pytanie w odniesieniu do obwieszczenia ono się nie 

znalazło w sprawozdaniu z działalności. Na stronie gminy jest obwieszczenie z Urzędu 
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Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego w sprawie drogi krajowej nr S8 i chodzi  

o wszczęte z urzędu postępowanie administracyjne w sprawie nałożenia na Generalnego 

Dyrektora Dróg Krajowych i Autostrad obowiązku polegającego na oddziaływaniu 

akustycznego na środowisko. I chodzi tu o drogę krajową nr 8. Jest to z 16 lutego, zawieszone 

zostało 22 lutego na stronie gminy, nie wiem, kiedy weszło to pismo do gminy. Termin 

natomiast jest 14 dni od otrzymania, czyli od tej daty, która tam gmina otrzymała to pismo.  

I mam pytanie do pana, bo tutaj tego właśnie nie widziałam w sprawozdaniu, czy po stronie 

gminy będą podjęte jakieś czynności przynajmniej z tych wskazanych w tym obwieszczeniu 

w celu zabezpieczenia ewentualnych tutaj kroków, które tutaj miałyby być podjęte  

w odniesieniu do tej części drogi krajowej NR 8, która dotyczy miejscowości Wola 

Rasztowska, bo tam jest dosyć długi pas. I jeżeli miałyby być jakieś czynności podjęte, to 

jakowe to by były żeby to, co jest wymogiem zgodnie z przepisami też miało zabezpieczenie  

i właśnie w odniesieniu do mojej miejscowości.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że nie zna szczegółów tego obwieszczenia, ale jego 

zdaniem chodzi o projektowaną S8, czyli obwodnicę Marek. 

Radna Pani Jadwiga Szewczyk: „Nie, właśnie, nie o tą. Ja tu może nie wymieniłam na 

odcinku Radzymin-Wyszków. To jest ta trasa, która już jest i do niej właśnie trzeba by było 

właśnie te prace podjąć żeby zdążyć na ten czas.” 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że jutro się przyjrzy. 

Radna pani Emilia Kamińska zapytała o spotkanie z projektantem adaptacji piwnic  

w budynku szkoły w Woli Rasztowskiej i rewitalizacji parku. „Chciałam się zapytać przy tej 

okazji o projekt rozbudowy szkoły w Dobczynie, czy te prace też są na ukończeniu  

i przebiegają dobrze.” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że prace nad projektowaniem sali sportowej 

przebiegają zgodnie z planem. 

Radna Pani Dorota Marcinkowska: „Panie Przewodniczący, ja chciałam się tylko zapytać 

czy my już płynnie przeszliśmy do interpelacji, bo to tak przy okazji panie Przewodniczący Ja 

chciałabym się zapytać o tą pana Wójta informację z 5 lutego 2016 r., to może by mi 

opowiedział o innych rzeczach no, już bez przesady.” 

Radna pani Emilia Kamińska zapytała „składane przez gminę wnioski o dofinansowanie na 

różnego rodzaju projekty. Moje pytanie dotyczy wkładu własnego do składanych wniosków 

czy będziemy potrzebowali zabezpieczyć jakieś środki.” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że w momencie, kiedy dostaniemy dofinansowanie 

będziemy szukać w budżecie takich środków, praktyka również jest w takich sytuacjach 

oczywiście, jeżeli budżet pozwala bierze się kredyt na wkład własny. 

Radny pan Stanisław Jachacy powiedział o spotkaniu, w którym uczestniczył razem  

z Wójtem na konferencji w Instytucji Kultury w Ossowie na temat 185 rocznicy Bitwy pod 

Olszynką Grochowską gdzie również miał prelekcję na temat gen. Fr. Żymirskiego. 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Panie Wójcie chciałem zapytać o taką datę 5 luty, 

Konferencja Komendy Powiatowej Policji w sprawie tworzenia Mapy bezpieczeństwa dla 

gmin Klembów i Tłuszcz. To było tylko dla tych gmin czy i dla Powiatu ?” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że to było to, o czym wspomniał pan Komendant, że 

Komenda Powiatowa ma obowiązek organizować, co kwartał taką konferencję. Dwie będą  
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w Tłuszczu, dwie będą w Klembowie, prezentując statystyki oraz z mieszkańcami, 

zaangażują się i wskażą np. miejsca niebezpieczne czy też sytuacji porządku publicznego. 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Czyli to było takie spotkanie na podstawie, którego będzie 

tworzona mapa bezpieczeństwa w naszej gminie Klembów i Tłuszcz ?” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że tak, ale bardziej dla Komisariatu. 

Radny pan Andrzej Pisarek: „I my, jako gmina też możemy jakieś wnioski do tej mapy 

składać rozumiem. Jeszcze chciałem zadać panie Wójcie, bo tutaj może już umknęło mi. My 

jesteśmy teraz w trakcie tworzenia, opracowywania projektu do termomodernizacji budynku 

Urzędu Gminy i Zespołu Szkół w Ostrówku ?” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że tak 

Radny pan Andrzej Pisarek: „I na kiedy projekt według pana Wójta może być gotowy, 

projekty ?” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że w tej chwili opracowujemy wniosek na 

dofinasowanie.  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Do projektu na razie czy do inwestycji ?” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że to jest wniosek na dofinansowanie inwestycji 

„jak dostaniemy dofinansowanie będziemy ubiegać się o pozwolenie na budowę, czy 

projektu.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Na razie projektu tylko ?” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że tak, realizacja tej inwestycji jest uzależniona od 

dofinansowania otrzymania dotacji, na razie jest to tylko wniosek o dofinansowanie. 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Zakładamy, że to będzie w systemie projektuj i wykonuj czy 

tylko o sam projekt występujemy ?” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że „na razie wnioskujemy do Regionalnego 

Programu Operacyjnego na dofinansowanie inwestycji termomodernizacji budynku Urzędu 

Gminy i Zespołu Szkół w Ostrówku. Inwestycja termomodernizacyjna polega na tym, że 

najpierw musimy zaprojektować a później wykonać.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Czyli będzie to zapewne, jeżeli dostaniemy dotację objęte 

jednym jakby projektem, jednym zakresem robót, czyli projektuj i wykonuj zapewne.” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że „jakby później zlecenia trudno w tej chwili mi 

powiedzieć będziemy o tym decydować, kiedy będziemy przystępować do inwestycji. Ale 

myślę, że może być to zastosowane w takim modelu, czyli projektuj i buduj.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Program rewitalizacji dla gminy Klembów. To jest wymóg 

posiadania takiego programu, czy to jest tylko takie nasza potrzeba gminna ?” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że to jest wymóg „każda gmina powinna mieć 

lokalny plan rewitalizacji, ale będzie to również dokument o możliwość ubiegania się  

o dotacje. W tym lokalnym planie wskazujemy miejsca, które wymagają rewitalizacji 

społecznej jak i infrastrukturalnej np. remont świetlicy może być wpisany do lokalnego planu 

rewitalizacji. To jest kolejny dokument, który musimy stworzyć.”  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zamknął dyskusję.  
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Ad. 26. 

 

Interpelacje radnych i odpowiedzi na interpelacje. 

 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „To swoje wystąpienie właśnie chciałam zawrzeć  

w interpelacjach, dlatego czekałam właśnie na ten punkt, bo nawiązuję do uchwały Rady 

Gminy Klembów z 21 grudnia 2015 r. w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2015 i do kilku punktów ujętych w załączniku do tej uchwały.  

A mianowicie, chodzi mi o opracowanie tak projektu na budowę wodociągu w Starym 

Kraszewie, w miejscowości Rasztów, w miejscowości Wola Rasztowska. A następnie  

o opracowanie projektu rewitalizacji to wiemy, bo pan Wójt nam mówił piwnic i parku  

w Woli Rasztowskiej oraz rozbudowy projektu kanalizacji ul. Wołomińskiej w Ostrówku. 

Terminy na te zadania, na wykonanie tych zadań upływają z dniem 29 lutego 2016 r.  

i chciałam od pana usłyszeć zapewnienie, że wszystkie te zadania zostaną wykonane zgodnie 

z upływem właśnie tej daty, ponieważ w innym przypadku zadanie, które nie zostanie do 

wskazanej tutaj daty wykonane nie będzie się już mieściły w budżecie.” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że jeśli chodzi o wodociąg ogłosiliśmy przetarg na 

Stary Kraszew, Rasztów, co oznacza, że musimy mieć komplet dokumentacji. Natomiast, jeśli 

chodzi o pozostałe miejscowości, to raczej były mapy a nie projekty. Mapy zostały wykonane 

i one teraz służą projektantowi do wykonania aktualizacji projektu. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Zapis w tym dokumencie jest identyczny jak przy 

wcześniejszych zadaniach. Mówię o Starym Kraszewie i Rasztowie kwota jest 32 000,00 zł 

przy Starym Kraszewie ma pan 9 800,00 zł, a przy Rasztowie 11 070,00 zł, na Wolę 

Rasztowską pan tzn. przewidziała Rada Gminy i przegłosowała 32 000,00 zł. To myślę, że to 

chodzi o całość już.”  

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że wszystkie zostały wykonane. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „To znaczy, że Wola Rasztowska też posiada już projekt ?”  

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że nie, tylko mapy do celów projektowych. 

„Natomiast tak jak powiedziałem podpisałem umowę z projektantem, który wykonuje 

aktualizację projektu.” 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Wszystkich projektów i Rasztów, i wszystkie te 3 

miejscowości, które …” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, tak. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Dobrze, i ten projekt jest gotowy rozbudowy kanalizacji  

w Ostrówku też tak ?” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, tak został właśnie ogłoszony przetarg na budowę 

kanalizacji w Ostrówku. Powiedział również o spotkaniu radnych z projektantem adaptacji 

piwnic. Projektant ma dostarczyć projekt 29, w poniedziałek, ale rozmawialiśmy na spotkaniu 

jak rozwiązać kwestie finansowe. „Ustaliliśmy, że jeżeli dostarczy w poniedziałek, 

podpisujemy protokół zdawczo-odbiorczy, ale z zastrzeżeniem, że potrzebujemy 7 dni 

roboczych na weryfikację tego projektu, czyli płatność nastąpi po weryfikacji kompletności 

dokumentacji. Co oznacza, że nie będzie w niewygasających, ale wprowadzimy na sesji 

marcowej do budżetu, ponieważ nikt nie będzie ryzykował wypłatą wynagrodzenia bez 

sprawdzenia dokumentacji.” 
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Radny pan Piotr Zakrzewski zapytał o środki niewygasające dotyczące projektowania hali 

sportowej wraz z łącznikiem w Dobczynie upływa 30 kwietnia 2016 r. czy w tej umowie 

podpisanej z wykonawcą znajduje się tam zapis, że projektowanie hali sportowej zakończy się 

pozwoleniem na budowę.  

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że tak, tylko wynagrodzenie jest wypłacane w ratach 

pierwsza po złożeniu projektu, druga po uzyskaniu pozwolenia. 

Radny pan Piotr Zakrzewski zapytał o składane wnioski na środki unijne na różne cele  

i kiedy przewiduje realizację budowy hali sportowej w Dobczynie.  

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że wnioski są składane tam gdzie są konkursy  

i czekamy na efekty. Jeżeli chodzi o halę sportową w tej chwili nie ma konkursów. „Więc, 

jeżeli będziemy mieli pozwolenie na budowę i taki konkurs będzie na pewno złożymy 

wszędzie gdzie tylko będzie to możliwe. Kiedy będzie realizacja na pewno wtedy, kiedy będą 

środki w budżecie.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski powiedział, że te środki są uzależnione od Wójta, kiedy je 

przeznaczy wtedy będzie realizacja. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Panie Wójcie, wysłuchaliśmy dzisiaj Komendanta Policji 

odnośnie wypadków i ten wypadek w Woli Rasztowskiej to akurat miał na ul. Kościelnej. 

Tam właśnie gdzie tego przejścia nie ma w tej okolicy bardzo blisko. Ja ponawiam prośbę  

o pomoc w sprawie żeby tam przywrócono pasy, przejście dla pieszych. Naprawdę to jest 

niebezpieczne miejsce, tam jeździ dużo samochodów i będę za każdym razem ponawiał tą 

prośbę aż do skutku, ponieważ odbijam się jak od ściany w tej chwili. A przejście nie zostało 

odnowione po położeniu dywanika nowego, a tam jednak przejście, dzieciaki chodzą do 

kościoła, chodzą do sklepu, bo to jest przy głównej drodze. Także moja prośba jest o pomoc, 

interwencję, bo to jest droga na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej i powiatowej. I tutaj 

właśnie każdy organ umywa ręce i właściwie nie wiadomo, do kogo się udać.” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że „na ten temat wielokrotnie rozmawialiśmy i 

proszę o niepodawanie takich przykładów, ta osoba nie zginęła tam na tym przejściu. 

Natomiast problem z przejściem jest inny wspominałem o tym na poprzedniej sesji. Może 

Państwo, jako radni niech napiszą do Zarządu Dróg wojewódzkich i zobaczymy, co 

odpowiedzą, ja otrzymałem wiadomość, że w takich miejscach nie robi się przejść.” 

  

Ad. 27. 

 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Radna pani Hanna Stańczyk: „Panie Wójcie, chciałam się odnieść do rozmowy 

przeprowadzonej kilka miesięcy temu na temat wydłużenia trasy autobusu, ponieważ były 

takie wnioski mieszkańców, żeby trasę Klembów-Radzymin wydłużyć o przystanek  

w Ostrówku. Czy pan Wójt już nad tym myślał i w jaki sposób, bo mówiliśmy  

o przeprowadzeniu takiej sondy na ile będzie to potrzebne i w jaki to sposób ewentualnie by 

przebiegało.” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że rozmawiał z przewoźnikiem Klembów- 

Radzymin i on sceptycznie podchodzi do tematu. „Oczywiście, on może jeździć, ale my 

musimy mu zapłacić, ale nie rokuje, że pojawi się tam znaczący jakiś ruch. Również 
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musieliśmy się wycofać z dojazdu do stacji w Dobczynie, ponieważ przez pół roku nie 

pojechała żadna osoba. Sądzę, że na tą chwilę rozwiązuje problem zastępcza komunikacja 

PKP, która jeździ na linii Wołomin-Tłuszcz.” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zapytał czy nastąpiły jakieś zmiany  

w przepisach działaniach wspólnotach gruntowych. 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że tak „od 1 stycznia obowiązuje znowelizowana 

ustawa. W tej chwili działa to tak, że to Starosta jest organem, który wydaje decyzje. Gmina 

lub Wójt jest wyłączony z tej procedury. Na ostatnim spotkaniu ze Starostą wspomniałem, że 

jest to temat, nad którym Starostwo musi się pochylić. W tej chwili jest tak, że Starosta musi 

wydać decyzję o udziałowcach wspólnoty na rok 1963, jeśli nie ma takiej możliwości, to 

tworzy się liczbę udziałowców na 2005 rok, czy też udziałowców korzystających ze 

wspólnoty w ostatnich 10 latach. Jeśli też nie można stworzyć tej listy, to Starosta wydaje 

decyzje o nieustaleniu udziałowców i dopiero wówczas gmina może zwrócić się do 

Wojewody o komunalizacje lub cele publiczne.” 

Radna pani Emilia Kamińska zapytała o odbiór nieczystości od mieszkańców nawiązując 

do podjętej wcześniej uchwały. Czy przewiduje Wójt jakieś rozwiązanie, które by 

spowodowało obniżenie kosztów dla mieszkańców, którzy nie mają kanalizacji. „Mam na 

myśli np. zakup jakiegoś pojazdu, który by obsługiwał mieszkańców lub przewoźników, 

którzy mogliby zmniejszyć opłaty za wywóz nieczystości.” 

Wójt pan Rafał Mathiak odpowiedział, że jeśli chodzi o firmy to mamy wolny rynek  

i wygrywa ten, który stosuje najniższe ceny. „Nie ma czegoś takiego jak gminny pojazd 

zajmujący się wywozem. Dzisiaj w naszej gazecie ukazała się lista 16 firm, przewoźników, 

którzy mają pozwolenie na naszym terenie na opróżnianie zbiorników bezodpływowych. 

Oczywiście, pomysł zakupu gminnej szambiarki i obsługi mieszkańców jest słuszny. Ale o ile 

z kupnem samochodu byśmy sobie poradzili, to tak jak pan Leszek mówił nasza 

oczyszczalnia nie jest w stanie przyjąć dużej ilości ścieków. Rozwiązaniem jest albo 

rozbudowa oczyszczalni w Klembowie, albo modernizacja oczyszczalni ścieków w Woli 

Rasztowskiej i zaplanowanie tam takiego zrzutu. Natomiast zrobienie kanalizacji w całej 

gminie jest nie do udźwignięcia dla naszej gminy przez następne lata. Sieć kanalizacyjną 

możemy stopniowo poszerzać i to robimy. Jest to kwestia do dyskusji w dalszej przyszłości.” 

 

Ad. 28. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta 

Gminy Klembów. Poprosił Wiceprzewodniczącą Panią Emilię Kamińską o poprowadzenie 

tego punktu.  

Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska poinformowała o skardze Pana W.S.  

z dnia 13 lutego 2016 r. (wpływ pocztą elektroniczną: 13 lutego 2016 roku, godz. 16: 24; 

wpływ do Rady Gminy: 15 lutego 2016 roku, poz. 1510/1/2016) dotyczącą działalności Wójta 

Gminy Klembów.  

Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska stwierdziła, że projekt uchwały był 

omawiany na posiedzeniach komisji.  
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Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska odczytała projekt uzasadnienia do 

Uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska otworzyła dyskusję. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Mam dwa pytania. I zapewne albo do pana Wójta albo do 

pana Mecenasa. Czy jest przygotowywana skarga kasacyjna w zakresie tego wyroku 

wydanego przez WSA ? Termin upływa zapewne 6-7 (…) 30 dni od 8 (…) mogę powiedzieć 

sama, o co mi chodzi będzie nam łatwiej dyskutować. Jest 30 dni od dnia dostarczenia do 

Urzędu Gminy wyroku WSA zgodnie z wpisem w aktach dotarł ten wyrok 8 lutego. Luty jest 

krótszy to będzie dalej, niż 8 czyli ok 9 marca tak liczę wstępnie. Czy będzie składana taka 

skarga kasacyjna ?” 

Mecenas pan Jacek Nieścior powiedział, iż w tej chwili analizuje uzasadnienie WSA, jeżeli 

będzie taka podstawa, to na pewno taką skargę przygotuje. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Kolejne moje pytanie i też wątpliwość, mamy skargę pana 

W.S. z 13 lutego, dlaczego my się tak dzisiaj spieszymy ? Bo to wszystko, to się wiąże, 

rzeczywiście albo sobie będziemy tworzyć kolejne koszty gdyby się okazało, że sprawa 

kasacyjna jest do przegrania, bo zapewne jest, bo jeżeli się poczyta orzecznictwo NSA, to się 

okaże, że informacje powinny być w sposób rzetelny przekazany wnioskującemu, bo musimy 

potem wziąć pod uwagę nie tylko to, że pan Mecenas opracuje projekt pisma, projekt skargi 

kasacyjnej, co ma zawarte w umowie. Musimy wziąć pod uwagę inne czynności, bo pan 

zapewne będzie też stawiał się na, przed NSA. Stawał w imieniu gminy i co może grozić 

kolejnymi kosztami. Ja radzę żeby Państwo rozważyli czy jest sens, żeby spierać się, bo to 

raczej tutaj o to chodzi WSA i ewentualnie przegrać. A gmina miałaby ponieść koszty 

przygotowania skargi myślę, że pan się wyceni w granicach 3 500,00 zł (…) Radzę doczytać 

umowę, bo co innego jest tam napisane.” 

Mecenas pan Jacek Nieścior powiedział, że również „proszę o doczytanie umowy.  

W ryczałcie, który jest w umowie obejmuje wszystko, czyli koszty wszelkich czynności 

związanych, łącznie z kosztami dojazdów, stawanie przed sądem, pisanie odpowiedzi, 

pozwów itd.” 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Proszę pana, ja mam tą umowę przed sobą i za chwilę ją 

doczytam. Niemniej, jeżeli pan do umowy się odnosi to bardzo mnie w tej umowie zadziwił 

punkt 6 z paragrafu 3 także o tym to można dyskutować, ale w innym temacie. Teraz 

dyskutujemy o tym jak ewentualna skarga kasacyjna wpłynie na finanse gminy, czyli 

negatywnie. Ponieważ będzie to…” 

Mecenas pan Jacek Nieścior powiedział, że nie wpłynie negatywnie, ponieważ obciążenie 

wyroku WSA było 100,00 zł, to również 100,00 zł NSA to są całe koszty. „Tak jak 

powiedziałem żadnych dodatkowych kosztów ja nie wystawiam, ponieważ wszystko mieści 

się w ryczałcie, proszę przeczytać umowę.” 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Za chwilę ją przeczytam w całości i do tego się odniosę. 

Mam pytanie, co do dat. Czy jeżeli mamy termin na złożenie skargi kasacyjnej wcześniejszy 

niż termin na rozpatrzenie tej skargi. Czemu my się tak spieszymy, czy rzeczywiście radni na 

dzień dzisiejszy są przekonani, że to wszystko nie ma sensu, co pisze pan S. ?” 

Mecenas pan Jacek Nieścior powiedział, że jest określony termin na rozpatrzenie skargi „30 

dni i dzisiaj złożenie skargi kasacyjnej nie ma wpływu jak Państwo rozpatrzą tą skargę, 
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ponieważ Państwo mogą mieć inne podejście do rozpatrzenia tej skargi a ja, jako prawnik 

mam inne.” 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „30 dni jest późniejsze do rozpatrzenia skargi pana W. niż 

skargi kasacyjnej.” 

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Odpowiem pani Jadwigo. Ja nie posiadam umowy  

z kancelarią, o której pani mówi i którą ma pani jak twierdzi przed sobą, w dokumentacji 

Rady Gminy też takiej umowy nie ma. Więc proszę ode mnie nie oczekiwać żebym ja 

przeczytała umowę z kancelarią, której nie mam. To ja nie występowałam o to. Teraz, co do 

pośpiechu. To nie jest żaden pośpiech, tylko Państwo doskonale wiedzą, pani Jadwigo przy 

tych kadencjach, których była pani powinna wiedzieć i ja też to wiem, są określone terminy  

i już mamy w tej chwili, wpłynęła dzisiaj następna skarga (…), wczoraj następna skarga. 

Natomiast zgodnie z terminami, jeżeli mamy 30 dni, to zwykle organizowane są sesje pod 

koniec miesiąca. Tak, ale pani Jadwigo, jeżeli pod koniec miesiąca, to po prostu trzeba by 

było zaraz na początku marca organizować następną sesję. To jest jedna rzecz. A teraz 

kolejna. To teraz powinniśmy czekać aż uprawomocni się ten wyrok?  Bo nie wiem, pani wie 

i ja też, nie można, wyroki nieprawomocne nie stanowią dla nas, nie powołujemy się na 

wyroki nieprawomocne. Więc tutaj tak trzeba by było, moglibyśmy powiedzieć, że 

ewentualnie, posługiwanie się tymi argumentami jest przedwczesne. Jeżeli organ nie będzie 

skarżył bądź organ zaskarży a jednak skarga kasacyjna zostanie oddalona i wyrok się 

uprawomocni, to wtedy można się ewentualnie takim wyrokiem się posiłkować. My nie 

możemy czekać na to, na rozwój sytuacji, w tej chwili rozpatrujemy taką sytuację, jaka jest 

teraz. Tak było za każdym razem, zdarzało się i owszem wydłużanie terminów, ale i pani, i ja 

doskonale wiemy, że występowało to wtedy, jeżeli terminy upływały a nie była organizowana 

sesja. A mieliśmy też sesje gdzie musieliśmy je organizować, bo były różne terminy. Więc 

tutaj nie wydaje mi się żeby koniec miesiąca, to był akurat straszny pośpiech w przypadku 

skargi.” 

Radny pan Stanisław Jachacy zapytał czy istnieje jakaś dobra wola żeby zamknąć sprawy 

pana S., ponieważ „byłem radnym w latach 1998-2002 i od tamtego czasu ciągną się te 

sprawy. Czy jest szansa zakończenia sprawy z panem S., również ze strony pana Starosty, 

ponieważ jest to ta sama osoba, co była w zarządzie gminy w tym czasie.” 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Wracając do tych dat, które tutaj może budzą moim 

zdaniem nieuzasadnione kontrowersje, bo miałam na myśli skargę, która wpłynęła 13 lutego  

i wyrok WSA, który wpłynął w dniu 8 lutego. I biorąc pod uwagę te daty mieliśmy 

możliwość spokojnie to rozpatrzeć, bo na pewno nie będzie sesji w święta i nie będzie też 

tydzień przed świętami, ona zapewne będzie gdzieś w połowie marca. I tak by upływały te 

daty i można by było spokojnie się temu przyjrzeć.” 

Radna pani Katarzyna Wnuk powiedziała, że 31 w czwartek wypada po świętach, więc 

dlaczego nie może być sesji. 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „31 to tym bardziej, nawet lepiej, jeżeli wypadnie tak a 13 

mamy termin. To znaczy, że nie chcemy rozpatrzeć tego wcześniej tylko potrzebujemy sobie 

(...) Ja wiem my ustawiamy sobie tak jak nam pasuje. Natomiast można było sobie te terminy 

spokojnie połączyć i rozpatrzyć to wcześniej. Ze względu na to, że ja nie wiem, jaką podejmie 

pan Mecenas z panem Wójtem decyzję w zakresie skargi kasacyjnej. Uważam, że pan 

Mecenas zreflektuje naszego pana Wójta i uzna, że nie ma sensu, bo to będą tylko pieniądze, 
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które szkoda oczywiście żeby nasza gmina ciągle widniała, jako ta, która ciągle przegrywa  

w takich sprawach gdzie chodzi o dostęp do informacji publicznej. Natomiast, jaki to ma sens, 

że my dzisiaj bawimy się ze skargą, bo to można nazwać tylko zabawą żeby wskazać, że jest 

bezzasadna. Chociaż sami nie wiemy czy będziemy kasacyjnie skarżyć.” 

Mecenas pan Jacek Nieścior powiedział, żeby zostawić tą sprawę czy jest zasadna czy nie 

do decyzji panu Wójtowi i kancelarii. Tylko uczulał, ponieważ z doświadczenia wie, że WSA 

skazał całą Radę za zwlekanie w uzasadnieniu skargi w wysokości 10 000,00 zł, że nie 

rozpatrzyła terminowo.  I żeby pan S. nie zaskarżył za nieterminowe przekazanie odpowiedzi 

na skargę. Ponieważ tak naprawdę ta uchwała nie ma żadnego znaczenia dla decyzji Sądu  

i dlatego nie widzi żadnych przeszkód żeby dzisiaj się ustosunkować do tej skargi. „Ta 

uchwała również nie będzie miała dla mnie żadnego wpływu czy będę pisał tą skargę 

kasacyjną, ponieważ będę tylko patrzył czy są podstawy kasacyjne do skargi i tylko to będzie 

mnie interesowało a nie czy pan S. pisze skarg na pana Wójta. Bo od tego tutaj jestem.” 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Chciałabym żeby pan wygrał, nie tylko podstawy wskazał, 

bo to, że rzeczywiście kasacyjnie pan skargę przygotuje poprawnie, to nie znaczy, że odniesie 

pan sukces. Chodzi o to żeby pan miał potem takie argumenty do podstaw kasacyjnych żeby 

NSA panu je uznał, bo to, że co z tego, że złożymy i nic tego nie będzie.” 

Mecenas pan Jacek Nieścior powiedział, że „brak konsekwencji w tym, co pani mówi. 

Ponieważ jeżeli znajdę podstawy kasacyjne będzie duże prawdopodobieństwo, że ta skarga 

będzie uwzględniona. Jeżeli nie znajdę podstaw kasacyjnych, to nie będę pisał skargi. Ja nie 

przywykłem pisania dla samego pisania, ja mniej więcej wiem, które sprawy można wygrać  

a które nie. Ja na pewno nie będę pisać dla samego pisania a później przed Państwem się 

tłumaczył, dlaczego tą sprawę przegrałem. To na pewno przekonam pana Wójta żebyśmy 

odstąpili od pisania tej skargi kasacyjnej.”  

Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady pani Emilia Kamińska poprosiła o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy Klembów 

 

Za – 10 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 3 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XVI.181.2015 została podjęta. Jedna 

osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

Wójt pan Rafał Mathiak powiedział, że podzieli się spostrzeżeniem. „Wiemy, jaka jest 

sytuacja z panem S., dzisiaj dostrzegłem pewną rzecz. W ramach dostępu do informacji 

publicznej tylko jedna osoba wnioskowała o umowę z kancelarią pana Nieściora, jest to pan 

W.S. Natomiast, kto przedstawiał tą umowę na sesji, to Państwo widzieliście.” 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Panie Wójcie, ja mam taki duży znak zapytania w pana 

komentarzu i odczuwam niedosyt. To, że ktoś to, że pan zawarł umowę z panem Mecenasem, 

to nie świadczy, że ta umowa jest tajna. I to, że ja mam tą umowę to też nie świadczy, że mi 

nie wolno jej mieć. Nie od pana, to oczywiste. Natomiast ja nie współpracuję z panem S. pan 

to wie a jeżeli pan się inaczej ja nie mówię o uśmiechu, bo ten uśmiech dla mnie nic nie 
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znaczy. Natomiast proszę mnie nie łączyć ze sprawą, ja tylko postępowania Sądowe znam, bo 

ja taki zawód reprezentuję, z tytułu zawodu. Natomiast człowieka też mogę bronić, bo on 

mieszka w mojej miejscowości. Także dziękuje bardzo za pana komentarz, był on nie na 

miejscu.” 

 

Ad. 29. 

 

Zamknięcia obrad XVI zwyczajnej sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

pan Tadeusz Wojda. 

  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała:                                                                                    Przewodniczący      

                                                                                                               Rady Gminy 

 

Agnieszka Adamczyk                                                                       /-/  Tadeusz Wojda 

 

 

 

 


